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ورزشاستاناقتصاداجتماعجهان نما حالا نوبت لباس آبى پوشان شدعملکرد دادسراهاى اصفهان زیر ذره بین تهران حقوق مدیران درسایه قانون افزایش یافته است؟250 هزار تومان بدهید صاحب «همسر» شوید! سفر به شیراز، گران تر از سفر به تایلند!

زاینـده رود
 در خواب اصفهانى هـا
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واردات آجیل چینى؟!
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همه حامیان اصولگراى 
روحانى واردات خشکبار از مبادى رسمى و غیررسمى به 

ویژه از کشور چین نگرانى ها در خصوص تولیدات 
داخلى را به شــدت افزایش داده است.کشورمان 
جزو بزرگ ترین صادرکنندگان خشکبار در جهان 
است این درحالى اســت که در مقابل توانایى در 
تولید انــواع محصولات، واردات غیر رســمى و 

رسمى بازار را اشباع کرده است.

در صفحه اقتصاد بخوانیددر صفحه اجتماع بخوانید

یارانه ها به طور کامل قطع نمى شوددویدن درتابستان لوت به یاد یوز!
«مى خواهم کارى کنم که هیچ بشــرى تا به حال انجام نداده است، 
جایى بروم که تا به حال هیچکس دیگرى نبوده است، با چالش هایى 
رو به رو شوم که تا به حال کسى به هیچ وجه تکرار نکرده است.» اینها 
جملات «مکس کالدران» دونده سرشــناس کویر است که 12 سال 
پیش هنگام دویدن از سوئز به خلیج عقبه، اسلام آورده و 250 کیلومتر 

صحراى سینا را در دماى 50 درجه در ماه رمضان دویده است.

عضو کمیســیون برنامه و بودجه مجلس گفت: برخى از یارانه ها به 
درستى، ولى بیشتر آنها به اشتباه حذف شده و مشکلاتى را براى مردم 
ایجاد کرده است.حســینعلى حاجى دلیگانى در زمینه حذف یارانه ها 
اظهار داشت: براى منابع مالى حذف شده در سطح ملى برنامه ریزى 
مى شود و این برنامه ریزى به صورت کشورى و متمرکز است.نماینده 

مردم شاهین شهر، برخوار و میمه   ...
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پشت پرده احداث دلفیناریوم
ارتباط مرگ 20 هزار دلفین در ژاپن با  یک پروژه در اصفهان
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4 ایستگاه قطار شهرى  
آماده
 بهره بردارى
11 شهید دوران دفاع مقدس امروز در اصفهان تشییع مى شوند است

وجود 10 هزار 
زندانى 
جرائم غیرعمد

زنان در ایران 
پادشاهى 
مى کنند
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دوستان سابق «شیخ دیپلمات»  به صحنه مى آیند

محصولاتى که فقط ظاهرشان شبیه خشکبار است

سازمان تأمین اجتماعى در نظر دارد به مناسبت "روز 
خانواده و تکریم بازنشستگان" بمنظور ترویج فرهنگ 
تکریم و ارج گذارى به مقام ارزشــمند بازنشستگان، 
همسران بازمانده و از کارافتادگان کلى نمونه، به عنوان 
اسوه هاى صبر، استقامت و خردورزى در جمع خانواده 
و جامعه، نسبت به انتخاب و تجلیل از این عزیزان اقدام 
نماید. از این رو تمامى بازنشستگان و مستمرى بگیران 
تأمین اجتماعى مى توانند، براى کسب اطلاعات بیشتر 
با مراجعه به شعب سازمان و دفاتر کانونهاى بازنشستگى 
در سراسر کشور اقدام و در صورت دارا بودن شرایط از 
تاریخ 95/4/20 لغایت 95/5/16 در این فراخوان عمومى 

ثبت نام نمایند.

"فراخوان انتخاب بازنشستگان، 
همسران بازمانده و از کارافتادگان کلى نمونه"

اطلاعیه

روابط عمومى و امور فرهنگى 
اداره کل تأمین اجتماعى استان اصفهان  

ی ما ن ا سازمان تأ

اطلاعیه

روابط عمومى شهردارى و شوراى اسلامى شاهین شهر

ی  را   ب  ذ س  و ر و  ی پیا ، و ن ع رو ن  رت امام  صادق(ع)  ھادت  وز  یدن سا ا ر
م. ی  ض  ت و   س یان آن امام ھمام  وم  ع

شهردارى گلدشــت به اســتناد مصوبه مورخ 1395/4/5 هیئت عالى 
سرمایه گذارى در نظر دارد پروژه تکمیل، تجهیز و راه اندازى و بهره بردارى 
از مجموعه بازار روز خود را از طریق مشــارکت و سرمایه گذارى با بخش 
خصوصى اجرا نماید. لذا متقاضیان مى توانند با در دست داشتن مدارك 
لازم (مؤید توانایى فنى و مالى) جهت دریافت اســناد و مدارك از تاریخ 
95/5/7 به مدت 15 روز کارى به آدرس گلدشت، بلوار امام خمینى (ره) 
شهردارى گلدشت، دفتر امور سرمایه گذارى و مشارکتها مراجعه نمایند. 
شایان ذکر است سهم آورده شــهردارى از عرصه و اعیانى موجود مبلغ 

حدوداً 000 /52/505/462 ریال مى باشد. 

آگهى فراخوان دعوت به مشارکت  (نوبت اول) چاپ اول

مهدى غلامى- شهردار گلدشت 

(ص)



پیشنهاد سردبیر:2
پیشنهاد «حبس ابد» براى برادر رئیس جمهور 
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جهان نما

حسن روحانى برخلاف چهار سال گذشته امروز حامیان 
جدى در جریان اصولگرایى دارد. حامیانى که مى شود 

آنها را به چند دسته تقسیم کرد.
اولین گروه اختصاص به روحانیون تهران نشین دارد. 
کسانى که در ســال هاى نه چندان دور با روحانى دور 
یک میز مى نشســتند و در مورد مسائل کشور و بستن 
لیســت هاى انتخاباتى بــراى انتخابات هاى مختلف 
گفتگو مى کردند. بخش مهمى از جامعه روحانیت مبارز 
تهران امروز از حامیان جدى حســن روحانى هستند. 
کسانى که بر این باورند دولت روحانى موفق بوده است 
و باید مســیر خود را ادامه دهد. آیت ا... امامى کاشانى، 

مصطفى پورمحمدى، سید مهدى طباطبایى و سید رضا 
اکرمى  از جمله این افراد هستند. در این میان هاشمى و 
ناطق نورى که سال هاست در جلسات این نهاد شرکت 

نمى کنند نیز از حامیان جدى روحانى هستند.
این روحانیــون در این ســه ســال از حامیان جدى 
برنامه هاى روحانى به ویژه در برجام و دوران پسا برجام 
بوده اند. بسیارى از سخنرانى ها و گفتگوهاى این افراد 
در حمایت از روحانى در برابر دلواپس ها بوده است. از 
سوى دیگر این روحانیون شناخته شده که نسبت به بقیه 
اعضاى جامعه روحانیت سابقه اجرایى بیشترى دارند، 
بر این باور هســتند که روحانى عضو مؤسس جامعه 

روحانیت است پس تا وقتى او در کارزار انتخابات هست 
چه نیازى به امثال قالیباف، جلیلى و ولایتى.

یکى از آخرین حمایت هاى این طیف از جامعه روحانیت 
سخنان سید مهدى طباطبایى در حمایت حسن روحانى 

بود. 
دومین گروه روحانیون مقیم قم هستند. اعضاى جامعه 
مدرسین این روزها به شدت در حمایت از روحانى دچار 
دو دستگى شــده اند. در این نهاد مذهبى مهم شهر قم 
برخى روحانیون مانند آیــت ا... یزدى به عنوان رئیس 
جامعه مدرســین و آیت ا... مصباح یزدى از مخالفین 
جدى حسن روحانى هســتند اما از سوى دیگر مراجع 
تقلید و برخى از اعضاى مهم جامعه مدرســین مانند 
آیت ا... غروى از حامیان حسن روحانى هستند. آیت ا... 
مکارم شیرازى از مراجع تقلید ســاکن قم در دیدار با 
حسن روحانى مى گوید:« شــما رئیس جمهور خوبى 

هستید.»
در کنار روحانیون اصولگرا بخشــى از مکلاهاى این 
جریان نیز از حامیان جدى حسن روحانى در انتخابات 
ریاست جمهورى آینده هستند. این جریان که توسط 
على لاریجانى هدایت مى شــود در انتخابات مجلس 
دهم در کنار اصلاح طلبان قرار گرفتند و فهرست امید 

را تشکیل دادند.
این جریان در ماجراى برجام بــه ویژه در مجلس نهم 
از جدى ترین حامیان دولت بودنــد و تلاش کردند با 
کمترین هزینه توافق هســته اى را در مجلس گذشته 
تصویب کنند. آنها دلآرام هاى مجلــس نهم در برابر 
دلواپســان برجام بودند. آنها هم به دلیل اختلاف هاى 
جدى که با جریان رادیکال اصولگرا یعنى جبهه پایدارى 
و بخشى از جریان اصولگرایى که ریاست آنها را حداد 
به عهده دارد، روحانى را نامزد مطلوب خود در انتخابات 

آینده مى دانند.
بدین ترتیب مى توان گفت برخلاف انتخابات گذشته 
که روحانى حامیان اصولگرا نداشــت یا اگر هم داشت 
تعداد آنها انگشــت شــمار بود در انتخابات ریاســت 
جمهورى ســال آینده حامیان جدى از دوستان سابق 

خود دارد.

شهاب حسینى 
در لس آنجلس نشست 

  نصف جهــان| بــراى گرفتن اقامــت ینگه دنیا 
اگر خوابیدن پشــت در ســفارت یا گرفتن همسرى 
آمریکایى جواب نــداد فقط یک گزینــه روى میز 
مى ماند؛ بازیگرى! بر همین اســاس هم هست که 
گفته شده باراك حسین اوباما حسابى به هنر و تصویر 
ایرانى حال داده است زیرا صدور گرین کارت براى آن 
دسته از سینماگران ایرانى که نامزد یا برنده جایزه از 

جشنواره فجر شدند بسیار آسان شده است.
در این بین شهاب حســینى بازیگر ایرانى که بعد از 
دریافت جایزه بهترین بازیگرى جشــنواره کن مورد 
توجه رسانه هاى مختلف قرار گرفته، قصد کرده اقامت 

ایالات متحده را دریافت کند.
او به همراه همسرش پریچهر حسینى و فرزندانش 
محمدامین و امیرعلى عازم مسافرتى شده است که 

مقصدش ایالات متحده است .

شیر سوسک 
همراه با نان خامه اى! 

  نصف جهان| بسیارى از حیوانات «شیر»دارند اما 
بعضى دوستان در خوردن آن اختلاف نظر دارند. در 
این بین اما «شیر» حشرات دور از خاصیت نیست. لطفاً 

خودتان امتحان کنید!
دانشمندان بین المللى موفق به شناسایى یک پروتئین 
در شیر نوع خاصى از سوسک ها شده اند که سه برابر 
انرژى بیشترى از شیر بوفالو دارد و قصد دارند آن را به 

یک مکمل در رژیم غذایى ورزشکاران تبدیل کنند.
سوسک اقیانوس آرام که در منطقه آسیا و اقیانوسیه 
زندگى مى کند، تنها سوســک جهان است که مانند 
پســتانداران زایمان مى کند و به فرزندان خود شیر 

مى دهد.
محققان ســاختار پروتئین هاى بلورى شده موجود 
در این شیر را با استفاده از بلورنگارى پرتوى ایکس 
بررسى کردند که به آنها اجازه داد تا موقعیت هر اتم و 
پیوند آنها در بلور را تعیین کنند. آنها دریافتند که هر 

بلور حاوى طیفى از مواد مفید براى انسان است.

 مردان ایرانى قد کشیدند 
  نصف جهــان|  باز ما ایرانى ها رکورد زدیم؛ اساساً 
پشــتکار ما ایرانى ها زبان زد عام وخاص شده است. 

البته در این رکوردگیرى جدید ما قد کشیده ایم!
بر اســاس تحقیقى که به سرپرستى پروفسور مجید 
عزتى استاد امپریل کالج لندن انجام و در نشریه اى
 لایف منتشر شده، مردان ایرانى بین سال هاى 1914 
تا 2014 به طور متوســط 16/5ســانتیمتر افزایش 
قد داشته اند که بیشــترین افزایش قد مردان در دنیا 
محسوب مى شود و رتبه جهانى این کشور را از 181 

به 67 ارتقا داده است.
زنان کره جنوبى با 20/2 سانتیمتر بیشترین افزایش 
قد را در دنیا در این صد سال داشته اند. در همین مدت، 
زنان ایرانى نیز از رتبه 159 به رتبه 88 صعود کرده اند.

مردان هلندى (با میانگین 182/5ســانتیمتر) و زنان 
کشــور اروپایى لتونى (با میانگین 170 ســانتیمتر) 

بلندقدترین مردان و زنان دنیا در حال حاضر هستند.

کافه را یک بازیگر 
به هم ریخت 

  نصف جهان| کافه در طــول زمان تغییرمعنا داده 
است به طورى که امروز کافه مکانى است که عده اى 
پشت میزها مى نشینند، سیگارى دود مى کنند و از آن 
کُپ قهوه هى دائم هورت مى کشند و به افق خیره مى 
شوند. چند نفرهم آن روبه رو شاملو زمزمه مى کنند 
به هواى خوانندگى. حالا در ایــن میان، یک بازیگر 

هم هست که با خوانندگى ، یک کافه را تعطیل کرد!
 شهره ســلطانى بازیگر در پى پلمب شدن کافه اى 
که در آن مشــغول خوانندگى بود، واکنش نشــان 
داد و طى یادداشتى نوشــت: «تا دیروز من فکر می 
کردم همه باید وقتی جایی فعالیت فرهنگی و هنري 
در آن انجام میشــه لذت ببرند ولی ظاهراً اشــتباه 
می کردم، اما فقط می خواهم بگویم کسانی که تلاش 
می کنند نان کســی رو ببرند فقط به یک نفر لطمه 
نمی زنند، آنجا کلی کارگر و پرســنل داره که همه از 
آنجا نان می خورند.اي کاش سوادمان را بیشتر کنیم 
و بدانیم ترانه خواندن با آواز خواندن فرق دارد، ما فقط 
ترانه خواندیم، بدون موسیقی متوجه بشوید اونم من 

نخوندم.» 

نظر آیت ا... جنتى 
درباره «معماى شاه»

  نصف جهان| دبیر شوراى نگهبان درباره تخریب 
سریال «معماى شاه» گفته است: کشورهاى غرب و 
اپوزیسیون به تخریب این ســریال مى پردازند و این 
موضوعى طبیعى است. خبرگزارى تسنیم نوشت که 
آیت ا... احمد جنتى ضمن تقدیر از سریال «معماى 
شاه» به کارگردانى محمدرضا ورزى گفت: مجموعه 
تلویزیونى «معماى شاه» سریال قابل تقدیرى است و 
باید ارزش این گونه سریال هاى تاریخى که در رسانه 
ملى تولید و پخش مى شود را دانست. وى در ادامه به 
تخریب هاى صورت گرفته از این سریال پرداخت و 

افزود: نباید به این تخریب ها اهمیت داد.

نظر دموکرات ها درباره ایران
نشــریه «تایــم» بخش هایى از ســند رســمى 
سیاســتگذارى حزب دموکرات آمریکا را منتشــر 
کرده که در جریــان گردهمایى ایــن حزب براى 
انتخابات نامزد ریاســت جمهورى، رونمایى شــد. 
ســند حزب دموکرات، خط مشى هاى این حزب در 
قبال کشــورهاى مختلف از جمله ایران و ســوریه 
را نیز مشــخص کرده اســت. در بخش مربوط به 
ایران آمده اســت: «ما از توافق هســته اى با ایران 
حمایت مى کنیــم، زیرا این توافــق همانطور که با 
قدرت اجرا و اعمال مى شــود، تمامى مســیرهاى 
ایران به سمت بمب را بدون توسل به جنگ از بین 
مى برد.» سند سیاســتگذارى حزب دموکرات، به 
علاوه تصریح مى کند با دیدگاه دونالد ترامپ نامزد 
حزب جمهوریخواه مبنى بر ترك میز مذاکراتى که 
برنامه هسته اى ایران را برمى چیند، مخالف است. در 
این سند آمده است: «ما با دیدگاه دونالد ترامپ مبنى 
بر خروجمان از توافقى که برنامه هسته اى ایران را 

به صورت صلح آمیز برمى چیند، مخالف هستیم.»

توئیتر یک نگاه

عضو «جامعه مدرسین حوزه علمیه 
قم» معتقد است  «زنان ایرانى در 
بین زن هاى جهان پادشاهى مى 
کنند و در شادى و نشاط بسیار به 

سر مى برند.»
حســن   . . . ا آیــت 
ممدوحى در گفتگو 

با میزان تأکید کرد: در جامعــه ایرانى به لطف خدا بــه دلیل وجود قوانین 
اسلامى متصدى مخارج زنان همسرانشان هستند از این رو زنان ایرانى هیچ 
نگرانى را براى تأمین منابع مالى خود ندارند و همسرها و خانواده هاى آنها 
تمامى منابع مالى آنها را به منظور گذراندن اوقات فراغت و همچنین مباحث 

مربوط به خورد و خوراك را تأمین مى کنند.
آیت ا... ممدوحى با اشاره به زندگى اسفبار زنان در خارج از کشور گفت: به 
خوبى شاهد هســتیم که در جوامع غربى هر کس مخارج خود را پرداخت 

مى کند و زن و شوهر جدا از هم کار مى کنند تا بتوانند مخارج خود را تأمین 
کنند و حتى این موضوع در رابطه با تأمین منابع مالى فرزندان آنها نیز حاکم 
اســت به گونه اى که زنان هم باید دوش به دوش مردان در راستاى تأمین 

هزینه فرزندان کار کنند.
وى خاطرنشــان کــرد: زنان ایرانــى با تکیه بر همســر و خانــواده خود 
ســلطنت مى کننــد و در بهترین شــرایط از نظــر روحى و مــادى قرار 

دارند.

زنان در ایران پادشاهى مى کنند

همزمان با سالروز عملیات مرصاد 
خانواده و نزدیکان حبیب محبیان 
آهنگ تازه اى از این خواننده منتشر 
و آن را تقدیم به شــهداى جنگ 

تحمیلى کردند.
به گــزارش موســیقى مــا تک 
آهنگ «گل سرخ» از ساخته هاى 
«حبیب» است که در سال 1386، 

زمانى که این خواننده در خارج از ایران اقامت داشت تهیه و تولید 
شده و به گفته خانواده حبیب، این اثر هرگز منتشر نشد و در آرشیو 
او بایگانى شده بود. گفته مى شود «حبیب» این اثر را تحت تأثیر 
شهادت یکى از دوستان و هم محله اى هایش در جنگ تحمیلى 

ساخته و قرار بود این اثر در قالب آلبومى در ایران منتشر شود.
محمد محبیان (پسر حبیب) در توضیح جزئیات این اثر مى گوید: 
« علاقه و احترام پدرم نسبت به شــهدا همیشه براى من جالب 

توجه بود.»

روزنامه شــرق تصویر صفحه اول 
شماره روز ســه شــنبه خود را به 
مناسبت سالروز برگزارى نخستین 
نمازجمعه پس از انقلاب به عکسى 
سانســور شــده(!) از  آیت ا... سید 
محمود طالقانى اختصاص داده بود. 
در این تصویر سیگار آیت ا... طالقانى 
سانسور شده بود. مهدى رحمانیان 

مدیر مســئول روزنامه شــرق در گفتگو با میزان گفت: عکس با 
سیگار را دقیقاً نمى دانم ممنوعیت قانونى دارد یا نه ولى تا آنجایى 
که مى دانم محدودیت دارد یعنى رسانه ها خیلى مجاز نیستند آن 

را کار کنند. 
وى  با بیان اینکه ما خواســتیم عکس متفاوتى را کار کنیم افزود: 
وقتى که عکس آیت ا... طالقانى همراه با سیگار باشد نوعى ترویج 
و تبلیغ سیگار هم محسوب مى شــود و ما خواستیم که این اتفاق

 نیافتد.

به گزارش تســنیم، صبــح دیروز 
خبرى در خبرگزارى صداوســیما 
منتشــر شــد که در آن به نقل از 
عباســعلى کدخدایى سخنگوى 
شــوراى نگهبــان آمده بــود که 
انتخابات ریاست جمهورى دوازدهم 
29 اردیبهشت 96 برگزار خواهد شد. 
خبر خبرگزارى صداوسیما پس از 

دقایقى در برخى رسانه هاى دیگر منتشر شــد. با این حال روابط 
عمومى شــوراى نگهبان در اطلاعیه اى نوشــت که سخنگوى 
شوراى نگهبان روز 6 مردادماه هیچ گونه مصاحبه اى با خبرگزارى ها 
نداشته است. اما منابع مطلع به تسنیم گفتند: روابط عمومى شوراى 
نگهبان در واقع گفتگوى آقاى کدخدایى با خبرگزارى صداوسیما را 
تکذیب کرده، والاّ خبر برگزارى انتخابات ریاست جمهورى دوازدهم 
در تاریخ 29 اردیبهشــت 96 صحت دارد.  این خبر احتمالاً امروز 

به صورت رسمى توسط شوراى نگهبان اعلام خواهد شد.

ترانه «حبیب» 
براى شهداى مرصاد

جنجال سانسور 
سیگار آیت ا... طالقانى

خبر تکذیب شده
 تأیید مى شود؟

چند روز پیش بود که على رستگار مدیرعامل معزول 
بانک ملت و معاون بین الملل وى توســط سازمان 
اطلاعات سپاه پاسداران بازداشت شد. سپس سرلشکر 
محمدعلى جعفرى فرمانده ســپاه پاسداران درباره 
دستگیرى مدیرعامل معزول بانک ملت گفت: فرد 
مذکور به ســبب حضور در پرونده اقتصادى بزرگ 
ترى که برخى سیاسیون و افراد دیگر در آن حضور 

داشته اند، دستگیر شده است.
به گزارش«تابناك»، در همین زمینه عباس جعفري 
دولت آبادي دادســتان تهران درباره « فساد بزرگ » 
بانکی که اخیراً کشف و افشا شده، از جابه جایی  800 
میلیارد تومان در بانک ملت، بازداشت چهار متهم و 
به سر بردن چند متهم دیگر در خارج از کشور خبر داد 
وگفت: درباره نحوه اقدامات متهمان از وزیر اقتصاد 

و رئیس کل بانک مرکزي درخواست گزارش شد.
این موضوعات ادامه داشــت تا اینکه رئیس دادگاه 
انقلاب تهران در گفتگو با یکى از خبرگزارى هاى 
کشــور موضوعات مهمى را درباره این پرونده بیان 
کرده است و پاى یکى از سیاسیون نزدیک به شخص 
رئیس جمهور را به ایــن پرونده باز کرده اســت و 

پیشنهاد حکم حبس ابد براى وى داده است.
حجت الاسلام والمسلمین موســى غضنفرآبادى 
رئیس دادگاه انقــلاب تهران در گفتگو با بســیج 
درخصوص بازداشــت برخى از عوامل شبکه فساد 
بانکى توسط ســازمان اطلاعات سپاه با بیان اینکه 
ســپاه به عنوان ضابط خاص قوه قضائیه و با حکم 
دادگاه قضائى اقدام به این کار نموده است عنوان کرد: 
البته بنده در این زمینه اطلاع دقیقى ندارم، اما اخبارى 
که وجود دارد حاکى از ارتباط حسین فریدون با این 

شبکه فساد بانکى است.
وى در عین حالى که ابــراز مى کند اطلاع دقیقى از 
این پرونده ندارد در اظهار نظــرى با ابراز تأثر از این 
نوع اقدامات برادر رئیس جمهــور گفت: این اقدام 
حسین فریدون یک مشوق براى لغزیدن کارمندان و 
مسئولان دولت و حرکتى براى فساد مى شود و نگران 
کننده است، از این رو باید با این تخلف حسین فریدون 
بسیار جدى برخورد شود. رئیس دادگاه انقلاب تهران 
در ادامه تصریح کرد: شخص رئیس جمهور باید یک 
حکم ســنگینى براى برادر خود صادر و حداقل یک 

حبس ابدى براى او از دادگاه درخواست مى کرد!

پیشنهاد «حبس ابد» براى برادر رئیس جمهور 
روز دوشــنبه، بیســت و هفتمین اجلاس ســران 
کشورهاى عربى، در «نواکشوت» پایتخت موریتانى 
با همان نتایج کلیشه اى به کار خود پایان داد و بیانیه 
اختتامیه این نشست نیز خوانده شد. گزارش ها حاکى 
از آن است که در این نشست، اعضا بر سر قرائت بیانیه 
پایانى اختلافات زیادى با یکدیگر داشتند که یکى از 
مهمترین آنها، گنجاندن بندهاى ضد ایرانى در بیانیه 
بود. در این نشست، هشت تن از رؤسا و رهبران عرب 
حضور داشتند و چهارده رهبر دیگر به دلایلى در این 

نشست حضور نیافتند.
سلمان بن عبدالعزیز پادشــاه عربستان، عبدالفتاح 
سیســى رئیس جمهور مصر، عبدالعزیــز بوتفلیقه 
رئیس جمهور الجزایر، سلطان قابوس پادشاه عمان از 
جمله غایبان این نشست بودند. تمیم بن حمد آل ثانى 
امیر قطر نیز روز دوشنبه پس از پایان جلسه افتتاحیه 

نواکشوت را ترك کرد و به کشور خود بازگشت.
در همین راســتا، روز یک شــنبه، یک روز پیش از 
برگزارى نشست نهایى، کمیته اى چهارجانبه شامل 
عربستان، امارات، بحرین و مصر و با حضور دبیرکل 
اتحادیه عرب تشکیل شــد و در بیانیه اى خصمانه 

جهت حاکم کردن جو ضد ایرانى در نشست پایانى، 
بار دیگر ادعاهاى عربستان و حامیانش درباره دخالت 

ایران در کشورهاى عربى را مطرح کردند.
در این بیانیه که به عنوان «مشــاهدات» در اختیار 
شوراى اتحادیه قرار گرفته بود، اعضاى کمیته، ایران 
را متهم کردند که از «گروه هاى تروریستى» حمایت 
مى کند و در سطحى گسترده در امور کشورهاى عربى 
«مداخله» مى کند. این بیانیه نامتعارف علاوه بر تکرار 
ادعاهایى درباره جزایر سه گانه ایرانى در خلیج فارس، 
از تهران خواسته تا «واقعاً به حسن نیتى که آن را تبلیغ 
مى کند و آرزوى کلامى افزایش روابط با کشورهاى 

عربى عمل کند».
از طرف دیگر، هرچند در بیانیه پایانى بندهاى تکرارى 
ضد ایرانى به چشم مى آمد، گزارش ها حاکى از آن 
بود که عراق و لبنان به صورت جدى با بندهاى ضد 
ایرانى بیانیه مخالفت کردند؛ به طورى که عراقى ها 
تأکید کردند به جاى متهم کردن ایران به دخالت در 
امور داخلى کشورهاى عربى، اتحادیه عرب باید به 
ترکیه براى بیرون راندن نیروهایش از خاك عراق 

فشار آورد.

پشت پرده اختلاف بر سر بیانیه ضد ایرانى

عضو «جامعه مدرسین
قم» معتقد است  «ز
پ هاى جهان بین زن
کنند و در شادى و نش
سر مى برند.»
آیــت
ممدوحو

همه حامیان اصو لگراى 
روحانى

دوستان سابق «شیخ دیپلمات»  به صحنه مى آیند

دلیلى براى نبش قبر 
کیارستمى وجود ندارد

سخنگوى وزارت بهداشــت گفت: با توجه به اینکه 
علت فوت عباس کیارستمى مشخص است، دلیلى 

براى نبش قبر این کارگردان وجود ندارد.
ایرج حریرچى در واکنش بــه برخى اظهارنظرها در 
مورد نبش قبر عباس کیارستمى، اظهار داشت: اگر 
خانواده بیمارى پس از دفن در مراجع قضائى شکایت 
کرده و در خواســت نبش قبر براى مشخص شدن 
علت فوت را کنند، در صــورت صلاحدید بازپرس 
پرونده دستور نبش قبر و نمونه بردارى صادر مى شود.

وى ادامه داد: عباس کیارســتمى به علت خونریزى 
داخلى مغز جانش را از دســت داده است و تاکنون 
هیچ دلیل جدیــدى براى علت مرگ او به دســت 

نیامده است.
ســخنگوى وزارت بهداشــت گفت: به دلیل اینکه 
احتمال جدیدى  در خصوص مرگ عباس کیارستمى 
به دست نیامده است، احتمال اینکه نبش قبر صورت 

گیرد بسیار کم است.
گفتنى است على نوبخت رئیس کمیسیون بهداشت 
مجلس دهــم از احتمال نبش قبر کیارســتمى به 

درخواست خانواده اش خبر داده بود.

تصویر جنجال ساز 
شــهرزاد میرقلى خان که پس از خــروج از ایران 
در عمان به سر مى برد در حســاب فیسبوك خود 
تصویرى را به اشتراك گذاشــت که به سرعت در 
شبکه هاى مجازى تحت عنوان تصویر «شهرزاد 
میرقلى خان و محمد ســرافراز» دســت به دست 
شــد.البته در تصویــر چیزى از چهــره مردى که 
گفته مى شود سرافراز اســت دیده نمى شود و خود 
میرقلى خان هم در کامنت هاى پست فیسبوکى اش 
در پاسخ به دوستانش این شایعه را که فرد حاضر در 
تصویر سرافراز است رد کرده و مدعى شده سرافراز 

در تهران به سر مى برد.

قالیباف نامزد مى شود
ســایت پایش مدعى شــد که محمد باقر قالیباف 
شــهردار تهران نامزد انتخابات ریاست جمهورى 
ســال آینده خواهد شــد. قالیباف به اصولگرایان 
اعلام کرده است، در صورتى که در جناح اصولگرا 
بر روى کاندیداتورى وى اتفاق نظر وجود داشــته 
باشــد در انتخابات ســال آینده نامزد خواهد شد. 
اصولگرایان هنوز درباره انتخابات ریاست جمهورى 
تصمیم گیرى نکرده اند. گفته مى شــود شهردار 
تهران با اشــاره به فرصت کم تا زمان انتخابات از 
آنها خواسته برنامه خود را براى انتخابات سریع تر 

مشخص کنند.

حاشیه  حضور ابتکار در 
برنامه تلویزیونى

رئیس ســازمان حفاظت محیط زیســت در برنامه 
تلویزیونى زنده شبکه استانى خوزستان پس از سئوال 
مجرى تلویزیون به جاى پاسخگویى یکباره با اشاره 

به پروازش برنامه را نیمه کاره رها کرد.
به گزارش فارس، در برنامه زنده شــبکه خوزستان 
با حضور رئیس سازمان محیط زیســت و استاندار 
خوزستان، سئوالات بى پرده مجرى درباره خواص 
کشور و انتقال مشکوك آب توســط آب سالاران 
از خوزستان به اســتان هاى دیگر، معصومه ابتکار 

را غافلگیر کرد.
بعد از طرح این ســئوال از جانب مجرى، برخلاف 
زمان پیش بینى شــده براى پخش زنــده برنامه، 
استاندار خوزســتان ناگهان به پرواز معاون رئیس 
جمهور اشاره و خانم ابتکار هم تأیید کرد و سئوالات 
دیگر مجرى ناتمام مانــد و به یکباره با خداحافظى 

غیرمنتظره برنامه به پایان رسید.
شهریار آرین نژاد مجرى گفتگوى زنده با خانم ابتکار 
و استاندار خوزستان، قبل از خداحافظى از مردم بابت 

اتمام ناگهانى برنامه عذرخواهى کرد.

خبر

سفر به شیراز
 گران تر از سفر به تایلند!

شاید خیلى ها عامل ناهنجارى ســفرهاى داخلى را 
ناشى از کمبود تعطیلات متمرکز پایان هفته و یا مهمتر 
از آن نبودِ فرهنگ «ســفر گروهى» بدانند، اما یقیناً 
عامل دیگر که مى تواند وضع موجود را تا حدى تغییر 
دهد، نرخ گذارى تورهاست. نگاهى به هزینه  تمام شده  
تورهاى داخلى که براى پایان این هفته ارائه شــده، 

مصداقى براى این فرضیه است.
سفر به مشهد که تقریباً جزو اولویت هاى هر خانواده  
ایرانى اســت، براى این تعطیلات بــا خدماتى چون 
هواپیما که البته نوع ایرلایــن آن در قیمت بى تأثیر 
نیست به همراه دو شــب اقامت در هتلى 3 ستاره به 
اضافه سه وعده غذا بدون ترانسفر و گشت، حدود 750 

هزار تومان هزینه برمى دارد.
اگر در این فصل از سال گرماى شیراز چندان آزاردهنده 
نیســت و تمایل دارید تعطیلات خود را در کهن دیار 
پارس بگذرانید و تا آنجا با هواپیما بروید و شب را هم 
در یک هتل 5 ستاره مناســب بگذرانید، باید دستکم 
1,500,000 تومان خرج کنید کــه البته وعده هاى 

غذایى هم در این هزینه محاسبه نشده است.
این درحالى اســت که این روزها تورهاى ارمنستان، 
دبى، تایلند، گرجســتان و حتى مالــزى کمتر از نرخ 
سفر به شیراز تمام مى شود که البته توجیه عرضه شده 
معمولاً این است که این تورهاى خارجى یا خدمات 
نازلى دارند یا در فصل غیرپیک اجرا مى شوند، براى 
همین ارزان تر از تورهاى داخل ایران عرضه شده اند 
و بین این تورها قیاس مع الفارقى صورت گرفته، اما 
واقعیت آن است که نرخ برخى خدمات از جمله اقامت 
در ایران به حدى بالاست که قیمت تمام شده  تورهاى 

داخلى را تحت تأثیر قرار داده است.
از طرف دیگر نرخ تورهاى طبیعت که قرار اســت در 
تعطیلات پیش رو اجرا شوند نیز قابل تأمل است. قیمت 
این تورها از یک تا سه روز متغیر بین 120 تا بیش از 

700 هزار تومان تعیین شده.

خبر



پیشنهاد سردبیر:3
وجود 10 هزار زندانى جرائم غیرعمد

پنج شنبه 7  مرداد ماه 1395  |   سال سیزدهم   |   شمـاره 2718 www.nesfejahan.net

اجتماع

نزاع گروهى در خمینى شهر
نزاع گروهى سه شنبه شــب دریکى از مراکز درمانى 
شهرستان خمینى شــهر در غرب اصفهان با دخالت 

پلیس پایان یافت.
به گزارش ایرنــا در این نزاع خانوادگى هشــت نفر 
زخمى و دو نفر از سوى مأموران پلیس دستگیر و روانه 

بازداشتگاه شدند.
به گفته شــاهدان عینى این نزاع با مشارکت 17 نفر 
حوالى ســاعت 23 سه شــنبه در یکى ازمحله هاى 
خمینى شهر شروع شد و طرفین دعوا دامنه درگیرى 
را به بیمارستان شهید اشرفى اصفهانى نیز کشاندند 
و سبب رعب و وحشــت بیماران و همراهان آنان در 

محوطه بیمارستان شدند.
منابع انتظامى علت این درگیرى را اختلاف خانوادگى 

عنوان مى کنند.
به گفته منابع موثق و شاهدان عینى، شدت این نزاع به 
حدى بود که مسئولان بیمارستان نتوانستند از ادامه آن 

جلوگیرى کنند و از پلیس کمک خواستند.
در این ارتباط سرهنگ خسرو احمدى فرمانده نیروى 
انتظامى شهرستان خمینى شهر در گفتگو با ایرنا اعلام 
کرد: این پرونده به طور ویژه در حال بررســى است و 

در اسرع وقت به مراجع قضائى ارجاع داده مى شود.
وى در پاسخ به این سئوال که گفته مى شود مأموران 
پلیس باتأخیر به محل درگیرى رسیده اند ،گفت: تأخیر 

مأ موران نیز در حال پیگیرى و تحقیق نهایى است.
این دومین نزاع گروهى است که طى امسال در این 

بیمارستان رخ مى دهد.

پسرى که در زندان 
عقد کرده بود، آزاد مى شود

رئیس زندان رجایى شــهر گفت: امیــر مهرداد که 
در ماه رمضــان در زندان عقد کــرده بود به زودى 

آزاد مى شود.
محمد مردانى افزود: یکى از خیّران مبلغ دیه 150 
میلیونى امیرمهرداد را پرداخــت کرد و این زندانى 
پس از انجام تشــریفات قانونى از زنــدان رجایى 

شهرآزاد مى شود. 
امیرمهرداد زندانى جوانى اســت که در سال 88 و 
در جریان یک نزاع خانوادگى خواهــرزاده خود را 

به قتل رساند.
وى از آ ن تاریخ تاکنون در زندان رجایى شهر به سر 
مى برد. یکى از اولیاى دم مقتول پیش از این تقاضاى 
قصاص کرده بود اما بــا ازدواج امیرمهرداد در ماه 

رمضان این حکم به پرداخت دیه تبدیل شد.

دما، 0/6 درجه سلسیوس 
بالاى میانگین

ایسنا نوشت: رئیس مرکز ملى خشکسالى و مدیریت 
بحران سازمان هواشناسى کشــور از افزایش 0/6 
درجه اى دماى کشور طى تیرماه گذشته در مقایسه 

با میانگین بلندمدت این ماه خبر داد.
شاهرخ فاتح  گفت: در تیرماه سال 95 شرایط دمایى 
همه اســتان ها نســبت به درجه حرارت تیرماه در 
مقیاس بلندمدت گرم تر بود. این گرم تر بودن دماى 
استان ها نسبت به شــرایط بلندمدت خود، از 1/4 
درجه سلسیوس در استان هاى کرمانشاه، خوزستان 
و کردستان تا 0/1 درجه سلسیوس در یزد و خراسان 

جنوبى مشاهده شد.
فاتح در پایان با اشاره به اینکه کل کشور نیز افزایش 
دماى 0/6 درجه اى را نســبت بــه میانگین دماى 
بلندمدت تیرماه تجربه کرد، بیان داشــت: دماى 
اســتان تهران در تیرماه ســال جارى ، 0/4 درجه 
سلسیوس گرم تر از شرایط طبیعى خود در بلندمدت 

بود.

حوادث

خبر

تجارت کثیف 
عصر ایران: پزشکان از قدیم الایام که «حکیم» و 
«طبیب» نامیده مى شدند تا امروز که مردم آنها را 
«آقا یا خانم دکتر» خطاب مى کنند، مورد احترام و 
اعتماد عمومى بوده اند، بدان حد که «پزشک محرم 

است» تبدیل به یک ضرب المثل شده است.
با ایــن حال، در ســال هــاى اخیر، برخــى فارغ 
التحصیلان رشته هاى پزشکى، این حرفه شریف 
را با تجارتخانه اشــتباه گرفته اند. البته نمى گوییم 
پزشکان کسب درآمد نکنند که چنین سخنى منطبق 
با واقعیت نیســت. آنچه دغدغه این نوشتار است، 
«تجارت کثیف» برخى پزشکان با بیمارى مراجعان 
است؛ آنجا که پزشــک، بیمار را نه «یک انسان که 
از درد به او پناه آورده»، که «کیف پول» مى بیند و 
تمام ذهنیتش این است که چگونه مى تواند حداکثر 

پول را از این «کیف» بیرون بکشد.
وقتى فلان پزشک، اکثر بیمارانش را فقط با یکى دو 
دقیقه معاینه اولیه و بدون هیچگونه  الزام پزشکى، 
به اندوسکوپى،کولونوسکوپى یا سونوگرافى و نظایر 
اینها ارجاع مى دهد، آیا دارد طبابــت مى کند یا با 
سوءاستفاده از بیمارى مراجعه کننده هایش، در حال 

سرکیسه کردن آنهاست؟!
در این میان اشتباه ترین کار ممکن که مى تواند از 
سوى پزشکان و تشکل هایشان دنبال انجام شود، 
لاپوشانى تخلفات است که قطعاً شائبه ساز مى شود.

انعکاس

اعزام 2 میلیون نفر 
به عتبات در اربعین 

معاون سازمان حج و زیارت گفت: کار ثبت نام براى 
اعزام به عتبات در ایام اربعین از نیمه دوم مرداد آغاز 
مى شــود و پیش بینى مى کنیم امسال دو میلیون 

نفر اعزام شوند.
حمید محمدى در خصوص ثبت نام اعزام به عتبات 
در ایام اربعین اظهار داشت: طبق هماهنگى هاى 
انجام شده در ســتاد اربعین مســئولیت ثبت نام،  
دریافــت ویزا واعــزام زائران به عتبــات برعهده 

سازمان حج و زیارت است.
وى افــزود: کار ثبت نام براى اعــزام به عتبات در 
ایام اربعین از نیمه دوم مرداد آغاز خواهد شــد ودر 
ایــن رابطه اقدامــات مقدماتى صــورت گرفته و 
هماهنگى هاى لازم میان وزارت امور خارجه ایران 

و عراق انجام شده است.
محمدى ادامه داد: طى هماهنگى با ستاد مرکزى 
اربعین علاقه مندان براى حضور در کشور عراق در 
ایام اربعین باید از نیمه دوم مرداد در سامانه سماح 
ثبت نام کنند و گروه هاى یک تا ده نفره تشــکیل 

شود وپس از آن ویزا براى افراد اخذ خواهد شد.

ادارات برخى استان ها 
شب کار مى شوند

استاندار ایلام در خصوص اختلاف نظر مسئولان 
در رابطه با تعطیلى ادارات تصریح کرد: اینکه گفته 
مى شود در دماى بالاى 50 درجه ادارات باید تعطیل 
شوند موضوعى است که مسئولان هنوز بر سر آن 

به اتفاق نظر نرسیده اند.
محمدرضــا مروارید از ارائه پیشــنهادى به هیئت 
دولت مبنى بر شب کار شدن ادارات استان ایلام و 
برخى شهرهاى جنوبى کشور از جمله اهواز در سه 
ماه تابستان خبر داد و خاطر نشان کرد: پیشنهادى را 
به مسئولان ارائه کرده ایم و از آنها درخواست شده 
ادارات استان هایى که مردم آنها با گرماى شدید هوا 

در ایام تابستان مواجه هستند شب کار شوند.
مروارید تأکید کرد: در این پیشنهاد مطرح شده که 
ادارات دولتى در ایام تابستان از 6 بعد از ظهر تا 10 
شب فعالیت کرده و امیدوار هستیم این طرح در سال 

آینده اجرایى شود.

پزشک براى ویزیت 
باید چقدر وقت بگذارد؟

معاون درمان وزیر بهداشت جزئیات استانداردهاى 
ویزیت و مدت زمانى که پزشک باید براى ویزیت و 

مشاوره بیماران زمان بگذارد را تشریح کرد.
دکتر محمد آقاجانى درباره اســتانداردهاى ویزیت 
و میزان زمانى که طبق قانون، پزشکان باید براى 
مشــاوره و ویزیت بیماران وقت بگذارند گفت: بر 
اساس استانداردهاى ویزیتى که در مصوبه هیئت 
وزیران آمده است، در بخش خصوصى، مؤسسات 
غیر دولتى و دولتى که وابســته به وزارت بهداشت 
نیســتند، مدت زمان ویزیت یک پزشک عمومى 
15 دقیقه، پزشــک متخصص 20 دقیقه، پزشک 
فوق تخصص 25 دقیقه و ویزیت روانپزشــک 30 

دقیقه است.

وجود 10 هزار زندانى 
جرائم غیرعمد

مدیرعامل ستاددیه کشورگفت: هم اکنون 9هزار و 
953 زندانى جرائم غیرعمد در کشور تحمل حبس 
مى کنند که 43 درصد این افراد از ابتداى سال روانه 

زندان شده اند.
به گزارش روابط عمومى ســتاددیه کشــور، سید 
اســدا... جولایى افزود: هرچند تعــداد12 هزار و 
700 نفرى بدهکاران دیه و محکومان مالى جرائم 
غیرکلاهبردارى از نیمه خرداد امسال  تا به امروز به 
عدد 9هزار و 953 نفر کاهــش یافته اما 43 درصد 
زندانیان غیرعمد ورودى ســال 95 هســتند که 
حضور ناخواسته همین جمعیت چند هزار نفرى در 

ندامتگاه هاى کشور یک معضل بزرگ ملى است.
وى تنها یــک درصد محکومــان جرائم غیرعمد 
را مرتبط بــه ورودى هاى ســال 90 و پیش از آن 

اعلام کرد.

مشروب الکلى 
مجوز واردات ندارد

روابط عمومى ســازمان غذا و دارو با تکذیب ارائه 
مجوز واردات به برخى مشــروبات الکلى به برخى 
اظهارنظر ها مبنى بر اینکه «وزارت بهداشت مسئول 

واردات مشروبات الکلى است»، واکنش نشان داد.
روابط عمومى ســازمان غــذا و دارو در واکنش به 
اظهارات رئیس مرکز امور اصناف و بازرگانان مبنى 
بر اینکه «وزارت بهداشت مسئول واردات مشروبات 
الکلى اســت»، هرگونه واردات برندهاى معروف 

مشروبات الکلى با مجوز این سازمان را رد کرد.
بنا بر این گزارش، روابط عمومى سازمان غذا و دارو 
در اطلاعیه خود آورده اســت: متأسفانه بسیارى از 
فرآورده هاى قاچاق به راحتى در سطح کشور توزیع 

مى شوند در حالى که مجوز واردات ندارند.

خبر

مشاور معاون رئیس جمهور در امور 
آموزش و پــرورش گفت: آموزش 
و پــرورش در هدایت تحصیلى 
هیچ سازوکارى 

ندارد.
غلامرضــا 
نــد  لو ا عبد

اظهار داشــت: قبلاً براى هدایت تحصیلى دانش آموزان مقطعى به نام «دوره 
راهنمایى» داشتیم اما هدایت تحصیلى در آن زمان حتى با وجود دوره راهنمایى 
تحصیلى هم خوب اجرا نشد، اکنون هم با توجه به نظام آموزشى کنونى 6-3-3 

این موضوع خوب انجام نمى شود.
مشاور معاون رئیس جمهور در امور آموزش و پرورش با ذکر مثالى در خصوص 
عجله و شتاب در اجرا و استقرار نظام آموزشى جدید، عنوان کرد: در اولین سالى 
که نظام آموزشى جدید اجرا شد به عنوان مأمور از طرف شوراى عالى آموزش و 

پرورش به یکى از شهرها در غرب کشور رفتم و مدیر یکى از مدارس اعلام کرد با 
شش  ساله شدن ابتدایى، مجبور به تبدیل نمازخانه و انبارى به کلاس درس شدیم 
و براى جبران کمبود معلم از دفتردار و سرایدارى که در حین تحصیل بود در کلاس 
درس استفاده کردیم. وى گفت: این موضوعات نشان مى دهد که نظام آموزشى 
جدید که مشکلات کنونى هدایت تحصیلى را براى دانش آموزان و خانواده ها به 
وجود آورده است، با عجله اجرا شده زیرا همین هدایت تحصیلى نیاز به برنامه 

ریزى یکساله قبلى داشت تا چنین مشکلاتى اکنون رخ ندهد.

مدل هاى مختلف مانتو این روزهــا به بحث داغ 
فصل تابستان تبدیل شده است. 

مانتوهایى با نوشته هاى نامفهوم برپشت و بدون 
دکمه که از نگاه برخى نازیبا واز نگاه برخى دیگر 
خصوصاً دختران جوان،زیبا وحتى جذاب اســت. 
درباره چگونگى ورود ایــن این مانتوها حرف ها و 
نظرهاى متفاوتى وجــود دارد. برخى معتقدند کار 
طراحان داخلى اســت و برخى نیز آن را قاچاق و 
محصول فعالیت هاى زیرزمینى مى دانند. در این 
خصوص جام جم آنلاین با حمیدرضا یوسفى فر 
دبیر کارگروه کشورى مد و لباس اتحادیه پوشاك 
و دبیر شــوراى راهبردى تولید و فروش پوشاك 
وزارت ارشــاد گفتگویى انجام داده اســت که 

فرازهایى از آن را مى خوانید.
این مدل ها محصول فعالیــت هاى زیرزمینى 
وغیرقانونى بخشى از تولیدکنندگان است. چند 
سالى است که در شش ماهه اول سال با ورود 
طرح هاى عجیب مانتو روبه رو هستیم. امسال 

نیز برخى تولیدکنندگان و وارد کنندگان لباس دو 
مدل مانتو روانــه بازار کرده انــد. یکى مانتوهاى 
بدون دکمه که کاملاً جلوى آن باز است و دیگرى 
مانتوهایى با نوشــته هایى برپشــت که استفاده 
کنندگان آن به بیلبوردهــاى خیابانى تبدیل مى 
شوند. ما براساس وظیفه خود این موضوع را مورد 
رصد و بررسى قرار دادیم و تا جایى که امکان داشت 
با کســانى که در این حوزه، غیرقانونى فعالیت مى 

کردند برخورد کرده ایم.
ایده این طرح ها از هرجایى مى تواند باشد ممکن 
است توسط قاچاقچیان به چینى ها سفارش داده 
شده باشد و یا طراحان ایرانى با الهام از طرح هاى 
خارجى آن را طراحــى کرده باشــند. ولى هرچه 
هست طرح هاى غیر منطقى اســت که استفاده 
کنندگان آن را بــه بیلبوردهــاى خیابانى تبدیل 

مى کند.
جریان ســازى مد در دنیا براى خود ســبکى دارد 
به این شــکل که برخــى لباس ها براى ســطح 

بالا برخى براى سطح متوســط وبرخى نیز براى 
ســطح پایین طراحى مى شــود. به عنوان مثال 
شلوار ســاپورت را مردم پایین شــهر مى پوشند 
چون قیمت آن پایین اســت. از سوى دیگر وقتى 
به جمعیت پایین شهر نگاه مى کنیم مى بینیم که 
جمعیت آن خیلى بیشــتر از بالاى شهر است پس 
باید ابتدا از این قسمت شــروع کنیم. وقتى مدى 
اتفاق مى افتد باید بررسى کنیم این مد فقط براى 
عده محدودى اســت یا یک هجمه اســت. وقتى 
دریابیم که هجمه است آن وقت باید با آن برخورد 

شود.
فراموش نکنیم که بــازار ما در رکود به ســر مى 
برد رکودى که ناخوشایند اســت، خرید وفروش 
کم اســت تولیدکننده و فروشــنده نیز براى امرار 
معاش مجبورند دســت به اینگونه تولیدات بزنند.
آنها وقتى مى بینند لباسى را مردم خوب مى خرند 
پس مجبور مى شوند براى کسب درآمد آن را تولید 

کنند.

داغ نیوز

«مى خواهم کارى کنم که هیچ بشرى تا به حال انجام 
نداده است، جایى بروم که تا به حال هیچکس دیگرى 
نبوده اســت، با چالش هایى رو به رو شوم که تا به حال 
کســى به هیچ وجه تکرار نکرده است.» اینها جملات 
«مکس کالدران» دونده سرشناس کویر است که 12 
سال پیش هنگام دویدن از سوئز به خلیج عقبه، اسلام 
آورده و 250 کیلومتر صحراى سینا را در دماى 50 درجه 
طى 48 ساعت روزه دارى در ماه رمضان دویده، است. 
او این بار تصمیم گرفته با شــعار حفاظت از یوزپلنگ 
آسیایى دو مســیر تا به حال پیاده طى نشده جدید را در 

ایران طى کند.
اولین آنها، که رکورد بعدى او در فهرســت رکوردهاى 
جهانى گینس خواهد بود، در کویــر لوت، بزرگ ترین 
کویر واقع در منطقه شــرقى ایران رخ خواهد داد. این 
کویر قسمتى از شمالى ترین قسمت دو کمربند کویرى 
ا ست که زمین را دور مى زند. خورشید، این دو سرزمین 
کمربندى را بیش از نقاط دیگر زمین گرم مى کند و یکى 
از ماهواره هاى ناسا دماى سطحى این منطقه را 71 درجه 
سانتیگراد (159 درجه فارنهایت) ثبت کرده است: گرم 
ترین نقطه اى که بر روى زمین تا به حال ثبت شده است.
مکس در این باره به مهر مى گوید:  به خود گفتم خیلى از 
آدم ها درباره گرمدترین دماى سطحى ثبت شده بر کره 
زمین حرف مى زنند. افراد زیــادى مى گویند که از آن 
گذشته اند اما هیچکدام در چله تابستان نگذشته اند! من 
مى خواهم این مسیر را در تابستان و بدون هیچ کمکى 
طى کنم تا یکى دیگر از ســطوح جدید حدود توانایى 
انسانى را تعریف کنم: دویدن از طلوع تا غروب هر چند 

کیلومتر که بتوانم.
او قصد دارد این مسیر را در مردادماه امسال طى کند و 
دومین پیمایش او، در سال 2017 براى قسمت شرقى 
کویر لوت که 250 کیلومتر شن روان است طرح ریزى 
شده است. ریگ روانى که «آلفونس گابریل» یکى از 
اولین فاتحان آن در سال 1938، آن را این گونه توصیف 
کرده است: «توده شنى عظیم و تپه هاى شن ریگ روان 
در هم پیچیده صعب العبور». البته این تپه هاى شــنى 
با حدود 500 متر ارتفاع بلندترین هرم هاى شنى جهان 
هم هستند و به این ترتیب مکس کالدران تمام لوت را 

طى خواهد کرد: 400 کیلومتر که شامل 250 کیلومتر 
ریگ روان نیز مى شود.

برنامه اى براى حفاظت از یوز آسیایى
على حدیدى فر مدیر برنامه این دونده کویر مى گوید: با 
توجه به اینکه مکس کالدران دونده کویرها و بیابان هاى 
مختلف دنیاســت و همچنین یوزپلنگ نیز سریع ترین 
دونده بیابان است تصمیم بر این گرفته شد تا این پروژه 
با هدف حمایت و جلب توجه به یوزپلنگ ایرانى انجام 
پذیرد. پس از موافقت اولیه و استقبال مکس کالدران از 

این طرح، انجمن یوزپلنگ ایرانى نیز حمایت خود از این 
طرح را اعلام کرد و طى نامه اى از مکس کالدران براى 

انجام این پروژه در ایران رسماً دعوت به عمل آوردند.
به گفته وى بخشى از درآمد حاصل از گرفتن اسپانسر 
براى این پروژه در راستاى حفاظت از یوزپلنگ آسیایى 

هزینه خواهد شد.

نمى خواهم بمیرم
این دونده ایتالیایى امروز دیگر مردى شــناخته شــده 
در خاورمیانه است. مقالات بســیارى در مورد وى به 

چاپ رسیده و ســال 2014 الجزیره مستندى ویژه به 
وى اختصاص داد و در سراســر جهان پخش کرد. او 
با آغوش باز توســط رئیس جمهورها، وزرا و مقامات 
بالاى کشورهاى مسلمان پذیرفته شده است و روزنامه 
هاى بین المللى و شبکه هاى تلویزیونى فرصتى را به 
پیمایش ها وچالش هاى او اختصاص داده اند و در این 
پیمایش ها او به جنگ با «محدودیت بدن انســانى» 
مى رود، آن هم در ســرزمینى که حتى بادیه نشینان 
و رمه داران قادر به ادامه کار خود در گرماى ســوزان 

نیستند.
مکس مى گوید: من نمــى خواهم بمیــرم و حقیقتاً 
احســاس آمادگى براى انجام کارهایــى مى کنم که 
هیچکس پیــش از این به آنها نیاندیشــیده اســت. 
نیاندیشــیده اند تنهــا به ایــن دلیل ســاده که این 
چالش ها از آغاز غیرممکن تلقى شــده اند؛ غیرممکن 
بودنِ رفتن بــه جایى که هیــچ انســانى در حافظه 
بشرى قبلاً آنجا نبوده اســت! در میانه این غفلت اما 
دریافتم که هیچ محدودیتى در نیروى انســانى وجود 

ندارد.
دماى بدن مکس بالاتر از 41 درجه و فشار خونش هفت 
روى سه است اما او به کمک هیچ پزشکى احساس نیاز 
نمى کند و تمام علایم و پارامترهاى جسمى ا ش را خود 
بررسى مى کند. گذشته از تمام این ویژگى ها، او یک 
جستجوگر بى حد و مرز است. کویرنوردى ماهر که با 
فلسفه اى که دارد به هیچ وجه از کارى که تصمیم به 
انجام دارد شــانه خالى نخواهد کرد. در واقع پروژه او 
«بازتعریف سرحد» خوانده مى شود: مکس تنها فردى 
است که قادر است کویر را در دل تابستان تحمل کند، 
آن هم در فصلى که دما به بالاترین درجه جهانى اش 

مى رسد.
گفته شده مکس مى تواند با کویر در شرایط زیر روبه رو 
شود: خودکفایى آب و غذا، بدون هیچ کمک خارجى، 
بدون هیچ کمک پزشــکى و یا تکنیکى، دویدن بدون 
توقف (شــب و روز)، با چرت هاى خواب بسیار کوتاه، 
بدون اســتفاده از راه ها، جاده ها و مسیرهایى ک ه قبلاً 
انسان ها دیگر پیموده باشــند و حتى در گرماى میانه 

تابستان (در دماى بالاى 58 درجه).

برخى مؤسسات به اصطلاح همسریابى که مجوز و محمل 
قانونى فعالیــت آنها در هاله اى از ابهام قــرار داد و صرفاً 
عنوان و ادعاى«داراى مجوز رسمى» بر تارك تبلیغات 
گسترده آنها مى درخشد، این روزها در حجم گسترده اقدام 
به تبلیغ کرده اند و دلسوزانه(؟!) خود را براى همسریابى به 
آب و آتش مى زنند. به طور نمونه تراکت ها و تبلیغات یک 
مؤسسه همسریابى به نام «ا.ج» در حجم وسیع در سطح 
شهر تهران توزیع شده  است که این مؤسسه کارویژه خود 
را یافتن همسر براى خانم ها و آقایان مجرد، زنان مطلقه یا 

زنان و مردان همسر از دست داده عنوان مى کند.
خبرنگار تسنیم براى اطلاع از کم و کیف روال کارى این 
مؤسسه، تماسى با شــماره ارائه شده در تبلیغات مؤسسه 

داشته که در ادامه آمده است:
براى معرفى «همسر» مناسب که در 
تبلیغات خود قید کرده اید، دقیقاً باید 

چه کار کنم؟
باید به صورت حضورى با شناســنامه به دفتر مؤسســه 

تشریف بیاورید و البته مبلغ 250 هزار تومان را هم بابت 
معرفى همسر پیشنهادى پرداخت کنید.

مؤسسه شما چه خدماتى به من ارائه 
مى کند؟

ما در قبال دریافت این مبلغ، شماره  تماس فرد موردنظر را 
به شما مى دهیم تا خودتان در یک مکان عمومى باهم قرار 

بگذارید و با هم صحبت کنید!
اگر بعــد از گرفتن شــماره خانم 
پیشنهادى شما، با این فرد ملاقات 
و صحبــت کــردم اما بــه نتیجه 
نرسیدم، تکلیف پول پرداختى ام چه 

مى شود؟
در آن صورت، ما به شــما دو یا ســه مورد دیگر معرفى 
مى کنیم و اگر باز به نتیجه نرســیدید، دیگر این مؤسسه 
در قبال شما مســئولیتى ندارد چرا که 250 هزار تومان 
پرداختى شما، صرفاً بخاطر ارائه این شماره هاست و دیگر 

پولى برگردانده نمى شود.

تحقیقات نشان مى دهد که ســرانه مصرف برخى مواد 
غذایى مانند: نان، شکر، نمک، روغن و نوشابه در ایران 

بیشتر از سرانه مصرف جهانى است.
با توجه به آمارهاى جهانى، سرانه مصرف سالیانه نمک در 
ایران حدود 6 کیلوگرم است، این درحالى که درجهان تنها 

3 کیلوگرم درسال نمک مصرف مى کنند.
سرانه مصرف سالیانه نان در کشور ما حدود 160 کیلوگرم 
است و در جهان سرانه مصرف سالیانه تنها 25 کیلوگرم 
است، این به این معناست که ایرانیان شش برابر جهان 
نان مصرف مى کنند. در واقع بالاترین سرانه مصرف نان 

در جهان را نصیب خود کرده اند.
ایرانیان در مصرف روغن نیز پیشتاز هستند و با توجه به 
سرانه مصرف ســالیانه در جهان که تنها 12/5کیلوگرم 
اســت، ایرانیــان 17 کیلوگرم در ســال روغن مصرف 

مى کنند.
سرانه مصرف شکر نیز با توجه به سرانه مصرف جهانى 
که تنها 5 کیلوگرم است طبق آمارهاى جهانى در ایران 

به رقم 30 کیلوگرم مى رسد که بسیار نگران کننده است.
 طبق گفته کارشناسان، ایران در مصرف نوشابه گازدار نیز 
رتبه نخست را در جهان دارد، درحالى که سرانه مصرف 
سالیانه نوشابه در جهان تنها 10 لیتر است  ایرانیان 42 لیتر 

نوشابه در سال مصرف مى کنند. 
جالب اســت بدانید طبق آمارها ایرانیان در کنار مصرف 
نوشابه که رتبه نخست را به خود اختصاص داده اند تنها 
یک سوم اروپایى ها شیر مى نوشند.  سرانه مصرف سالیانه 
سویا، تخم مرغ و ماهى که به عنوان منبع پروتئین براى 
بدن مفید و ضرورى اســت در بین ایرانیان بسیار پایین 
است. ایرانیان یک بیستم میانگین جهانى از سویا استفاده 
مى کنند و یک سوم میانگین جهانى مصرف تخم مرغ و 

ماهى را به خود اختصاص داده اند.
ایرانیان یک چهارم میانگین جهانى میوه و ســبزیجات 
مصرف مى کنند که با توجه به اینکــه ایران رتبه اول تا 
دهم را درتولید 15 محصول اصلــى باغى دارد این آمار 

نگران کننده است.

«هدایت تحصیلى» بدون ساز و کار است

250 هزار تومان بدهید صاحب «همسر» شوید! 
یک تماس تلفنى براى یک عمر زندگى

آمارهاى هراس انگیز از شیوه تغذیه ایرانى ها
از شکر خوردن زیاد تا شیر خوردن اندك

دویدن درتابستان لوت 
به یاد یوز!

برنامه تازه دونده داغ ترین کویرهاى جهان

ایده مانتوهاى جدید ایده مانتوهاى جدید 
کار قاچاقچیان کار قاچاقچیان 

استاست

jjj

مشاور معاون رئیس جم
آموزش و پــرورش گف

و پــرورش در هدایت
هیچ
ند
غ
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اقتصاد
پیشنهاد سردبیر:
دلایل گرانى مرغ صرفاً بهانه است

تیلاپیا علیه قزل آلا
طى چند ســال اخیر  با افزایــش واردات ماهیان بى 
کیفیت تیلاپیا به کشور، آسیب جدى به تولیدکنندگان 

ماهیان قزل آلا وارد شده است.
اگر چه ایران به لحاظ موقعیت جغرافیایى ظرفیت و 
پتانسیل بالایى در تولید آبزیان دارد اما تغییر ذائقه ایرانى 
ها به سمت ماهیان کم کیفیت وارداتى، فتیله تولید را 

خاموش کرده است.
در این میان ماهى تیلاپیا با ورود خود به کشور جایگاه 
ویژه اى در سفره ایرانى ها پیدا کرده و وضعیت پرورش 
ماهى پرمصرف قزل آلا را تحت تأثیر قرارداده است 

و همین امر توجه بیشتر سازمان شیلات را مى طلبد.
آرش نبى زاده مدیر عامل اتحادیه سراسرى ماهیان 
ســردآبى با اشــاره به وضعیت تولید قزل آلا اظهار 
داشت:تولید بالغ بر 150 هزار تن قزل آلا در سه سال 
گذشــته در نوع خود بى نظیر بوده، اما متأســفانه به 
سبب بروز بیمارى در مزارع تولیدى، این میزان رو به 

کاهش است.
نبى زاده با اشاره به واردات تیلاپیا بیان داشت: طى سال 
هاى اخیر به دنبال افزایش واردات ماهیان بى کیفیت 
تیلاپیا در مقایسه با قزل آلا آسیب جدى به این صنعت 
وارد شده که این امر نگرانى هایى براى تولیدکنندگان 

به وجود آورده است.

حضور650 سهامدار خارجى 
در  بورس

مدیر امور عملیات سهامداران شرکت سپرده گذارى 
مرکزى اوراق بهادار و تسویه وجوه (سمات) از صدور 
14 کد سهامدار خارجى در تیرماه امسال خبر داد و 
گفت: تاکنون 650 کد ســهامدار خارجى در بورس 

صادر شده است.
فریبا اخــوان گفت: شــش ســهامدار حقیقى از 
کشورهاى ســوئیس، کره جنوبى، بحرین، امارات 
و افغانستان با پشت سر گذاشــتن مراحل قانونى، 
کد معاملاتى فعالیت خود را در بازار ســرمایه ایران 

دریافت کردند.
وى اضافه کرد: هشت سرمایه گذار حقوقى خارجى 
نیز ماه گذشــته کد ســهامدارى خود را از شرکت 
سپرده گذارى مرکزى کسب کردند تا تعداد سرمایه 
گذاران حقوقى خارجى فعال در بازار سرمایه ایران 

به عدد 90 برسد.

افزایش 2 درصد قیمت  موبایل
روز سه شنبه گوشى هاى قاچاق از سه مغازه در پاساژ 
علاءالدین ضبط شد و بعد از ظهر قیمت هاى اعلامى 
گوشى  موبایل حداکثر 2 درصد افزایش یافت. علت 
افزایش قیمت احتیاط کسبه در فروش کالاى قاچاق 

و کاهش موجودى کالا در بازار اعلام شده است.
روز سه شنبه مأموران پلیس پایتخت تعدادى گوشى 
قاچاق را از پاســاژ علاء الدین ضبط کردند و در این 
جریان قفل سه مغازه نیز شکسته و اجناس قاچاق از 

آنها ضبط شد.
همچنین در این جریان چهار نفــر از افراد مرتبط با 

قاچاق گوشى تلفن همراه نیز دستگیر شدند.
این اتفاقات باعث نگرانى کســبه و ناآرامى در این 

مجتمع شد که جو ناآرام تا پایان روز ادامه داشت.
در ادامه این جــو در بعد از ظهر روز ســه شــنبه 
قیمت هــاى اعلامى براى گوشــى هاى موبایل با 
حدود 3 درصد افزایش همراه شد. علت این افزایش 
قیمت، احتیاط کسبه در عرضه گوشى هاى احتمالاً 
قاچاق و در نتیجه کاهش موجــودى کالا در بازار 

اعلام شده است.

ارزش بازار خودروى ایران
یک کارشناس صنعت خودرو گفت: ظرفیت سالانه 
فروش خودروهاى داخلــى و وارداتى در بازار ایران 

در شرایط مطلوب بین 25 تا 30 میلیارد دلار است.
حسن کریمى سنجرى اظهار داشت: بازار خودروى 
ایران بازار بزرگى اســت به همین دلیل بسیارى از 
خودروسازان مطرح خارجى چشم به این بازار دارند.

وى ادامه داد: در صورتى کــه خودروهاى داخلى و 
خارجى با قیمت مناســب، کیفیت جهانى و البته با 
شــرایط فروش اعتبارى معمول در سطح جهان در 
بازار ایران عرضه شوند این بازار کشش جذب تا دو 

میلیون دستگاه خودرو در سال را دارد.
این کارشــناس صنعت خودرو با بیان اینکه بزرگى 
بازار خودروى ایران در حدى اســت که بسیارى از 
خودروســازان جهانى مانند تویوتا و کیا ترغیب به 
ســرمایه گذارى و تولید در ایران شوند، خاطرنشان 
کرد: شــرکتى چون تویوتا سایت هاى تولیدى خود 
را به کشورهایى چون ترکیه منتقل کرده است زیرا 
هزینه حقوق و دستمزد در ترکیه حدوداً یک پنجم 

اروپا و آمریکاست.

خبر

مرگ 350 نفر در حوادث کار
در حوادث ناشى از کار طى ســه ماهه نخست سال 
جارى 350 نفر جان خود را از دســت دادند که از این 

تعداد 347 نفر مرد و سه نفر زن بودند.
براســاس اعلام روابط عمومى ســازمان پزشکى 
قانونى، در این مدت بیشــترین تلفات حوادث کار به 
دلیل سقوط از بلندى جان خود را از دست داده اند که 
این علت 41/7 درصد از کل تلفات با آمار 146 نفر را 

در برمى گیرد.
پس از ســقوط از بلندى، اصابت جســم ســخت با 
24/9درصد از کل تلفات، برق گرفتگى با 13/1درصد، 
کمبود اکسیژن با 4/6درصد، سوختگى با 3/1درصد و 
سایر دلایل با 12/6 درصد در رتبه هاى بعدى دلایل 

مرگ در حوادث کار قرار دارند.
در این مدت همچنین اســتان هاى تهران با 53 نفر، 
خراسان رضوى با 30، اصفهان با 28 و فارس با 24 
نفربیشترین آمار تلفات را در برمى گیرند؛  این در حالى 
است که آمار تلفات حوادث کار در سایر استان ها کمتر 
از 20 نفر و در تعداد قابــل توجهى از آنها کمتر از 10 

نفر بوده است.

قاچاق دام،گوشت را گران کرد
رئیس اتحادیه گوشــت گوســفندى گفت: به دلیل 
کمبود عرضه در بازار گوشت گوسفندى، قیمت هر 

کیلو گوشت  به 31 تا 32 هزار تومان رسیده است.
على اصغر ملکــى در مورد آخریــن وضعیت قیمت 
گوشت اظهار داشت: با گرم شدن هوا و افزایش قاچاق 
دام به کشورهاى عراق و امارات، با کمبود گوشت در 
سطح پایتخت مواجه شــده ایم که همین مسئله بر 
افزایش قیمت مؤثر بوده است. وى خاطرنشان کرد: 
قیمت عمده فروش گوشت به مغازه داران به 28 هزار 
تومان رسیده و هر کیلو گوشت شقه گوسفندى بدون 
دنبه 31 تا 32 هزار تومان به مشترى عرضه مى شود.

به گفته رئیس اتحادیه گوشت گوسفندى، قیمت هر 
کیلوگرم ران گوسفندى با پنج هزار تومان تفاوت به 

36 تا 37 هزار تومان رسیده است.

آشفتگى در بازار مواد غذایى
عضو کمیســیون اقتصادى مجلس با انتقاد از گرانى 
قیمت مواد غذایى گفت: منحل شدن سازمان حمایت 
از مصرف کنندگان و تولیدکنندگان در شرایط فعلى 

اقتصاد به صلاح نیست.
زهرا ســعیدى درخصوص افزایش قیمت کالاهاى 
خوراکى بیان داشت: درحال حاضر بسیارى از مردم در 
مراجعه به نمایندگان مجلس از افزایش قیمت برخى 

مواد غذایى گلایه دارند.
وى ادامــه داد: نارضایتى مردم از گرانــى ها به این 
صورت است که رشد قیمت برخى کالاهاى معیشتى 

متناسب با نرخ تورم اعلامى نیست.
نماینده مردم مبارکه در مجلس افزود: سازمان حمایت 
از مصرف کنندگان و تولیدکنندگان و دیگر نهادهاى 
نظارتى باید بــا هماهنگى و تشــکیل کارگروه ها 
مشترك نظارت هاى مؤثرترى بر قیمت ها در بازارها 
داشته باشند. وى افزود: در ماه هاى اخیر قیمت برخى 
مواد غذایى مانند برنج، مرغ، روغن و شکر گران شده 

و رسیدگى مؤثرى در این  رابطه انجام نشده است.

تولید روغن زیتون در کشور 
5 برابر مى شود

مجرى طرح زیتون گفت: افزایش پنج برابرى تولید 
روغن زیتون در یک برنامه پنج ســاله و در راستاى 

سیاست اقتصاد مقاومتى هدفگذارى شده است.
محمد رمضانى ملک رودى اظهارداشــت: سیاست 
وزارت جهاد افزایش تولید روغن زیتون اســت و تا 
پایان برنامه ششم توسعه براى تولید سالانه 26 هزار 

تن از این نوع روغن برنامه ریزى کرده ایم.
وى افزایش عملکرد تولید در واحد ســطح باغ هاى 
زیتون را از راهکارهاى دستیابى به این هدف دانست و 
گفت: متوسط عملکرد باغ هاى زیتون دو تن در هکتار 
است که با اصلاح و نوســازى از طریق هرس فنى، 
تغذیه علمى، تغییر، حذف و جایگزینى ارقام مى توانیم 
ظرف پنج ســال آینده به عملکرد تولید پنج تن دانه 

زیتون در هکتار برسیم.
رمضانى ملک رودى، سطح باغ هاى تجارى زیتون در 
کشور را 83 هزارهکتار عنوان و تصریح کرد: 50درصد 
باغات به مرحله بارورى رسیده اند و ظرف پنج سال 

آینده 50 درصد دیگر هم بارور مى شوند.

ویترین

عضو کمیســیون برنامه و بودجه 
مجلس گفت: برخــى از یارانه ها 
به درســتى، ولى بیشتر 
آنها به اشتباه حذف 
شده و مشکلاتى 
را براى مردم 
ایجاد کرده 

است. حسینعلى حاجى دلیگانى در زمینه حذف یارانه ها اظهار داشت: براى منابع 
مالى حذف شده در سطح ملى برنامه ریزى مى شود و این برنامه ریزى به صورت 
کشورى و متمرکز است. نماینده مردم شاهین شهر، برخوار و میمه در مجلس بیان 
کرد: برخى از یارانه ها به درستى ولى بیشتر آنها به اشتباه حذف شده و مشکلاتى 
را براى مردم ایجاد کرده است. وى با اشاره به معیارهاى تشخیص دهک هاى 
پردرآمد تصریح کرد: از یکسرى بانک هاى اطلاعاتى براى تشخیص دهک هاى 
پردرآمد استفاده مى شود، به عنوان نمونه افرادى که ماشین هاى خارجى خرید 

کردند و یا املاکى به نامشان ثبت شده و یا حساب هایى با گردش مالى بالا دارند 
جزو این دســته قرار مى گیرند. حاجى دلیگانى گفت: در برخى موارد اطلاعات 
استفاده شده براى حذف یارانه ها درست نبوده و یا اشتباهاتى رخ مى دهد که باید 
بستر اصلاح هم وجود داشته باشد، ما این مشکلات را منعکس کردیم، اصلاح 
هم صورت گرفت ولى برطرف کردن برخى زمانبر است. وى درباره صحبت هایى 
که مبنى بر حذف کامل یارانه ها براى همه دهک ها مطرح مى شود، خاطرنشان 

کرد: یارانه  همه اقشار جامعه به طور کامل حذف نمى شود.

واردات خشکبار از مبادى رسمى و غیررسمى به ویژه از 
کشــور چین نگرانى ها در خصوص تولیدات داخلى را به 

شدت افزایش داده است.
کشــورمان جزو بزرگ ترین صادرکنندگان خشکبار در 
جهان است این درحالى اســت که در مقابل توانایى در 
تولید انواع محصولات، واردات غیر رسمى و رسمى بازار 

را اشباع کرده است.
محصولات وارداتى که بى کیفیت هستند و ظاهرى شبیه 
آجیل دارند و با قیمت پایین مشتریان را به خود جلب کرده و 
تولید کننده داخلى را روز به روز منزوى تر مى کند ومطمئناً 

ادامه این روند نابودى بازار خشکبار داخلى را در پى دارد.
عبدا... رضیان عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس 
شوراى اسلامى اظهار داشــت: با وجود اینکه ایران جزو 
بزرگ ترین صادرکنندگان خشکبار در جهان است ولى 
با واردات محصولات بى کیفیت به ویژه تولیدات کشور 

چین روبه رو هستیم.
وى با بیان اینکه تولید خشکبار کشور در بحث فنى،  کیفیت 
و کمّیت داراى جایگاه برترى نسبت به کشورهاى دیگر 
است، افزود:طبق سیاســت هاى اقتصاد مقاومتى باید با 
واردات کالاهایى که مشابه آن در داخل کشور وجود دارد، 

برخورد شود.
ایــن نماینــده مجلــس شــوراى اســلامى تصریح 
کرد:بســیارى از واردکنندگان خشکبار به دلیل تقاضا در 
بازار داخلى از مبادى رســمى اقدام به واردات خشــکبار 
آن هم با کیفیت بســیار پایین نســبت به نوع مشــابه 
ایرانى ایــن محصولات مى کنند و تنها دلیل اســتقبال 
مصرف کننــدگان از این محصولات قیمــت پایین آن 

است.
رضیان افزود :  کنترل جدى بر نابسامانى هاى موجود در 
گمرك،  جلوگیرى از سوء استفاده وارد کنندگان،  کاهش 
واسطه ها و دلالان محصولات داخلى،  تشکیل کارگروه 
هاى نظارتى و حمایــت همه جانبه از تولیدات کشــور 

وکاهش قیمت خشکبار مى تواند کمک بزرگى به ارتقاى 
بازار داخلى و صادرات کند. 

این نماینده مجلس شوراى اسلامى با تأکید بر لزوم توجه 
به اســتاندارد هاى جهانى در بحث برندسازى افزود : در 
صنعت خشــکبار نیز مانند  زعفران با مشکل برندسازى 
و بسته بندى هاى نامناسب مواجه هستیم به طورى که 
این محصولات به صورت فله اى صادر مى شــود و در 
کشــورهاى دیگر با برندهاى آنها به فروش مى رسد و 
این امر براى اقتصاد ایران یک آســیب و بحران بزرگ 

محسوب مى شود . 
علت واردات بى رویه آجیل و خشــکبار 

چیست؟
رئیس اتحادیه آجیل فروشان اظهار داشت: در برخى حوزه 
ها نیاز به واردات داریم به طور مثال خشکبارى مانند بادام 
هندى که حجم تولید آن در کشور کمتر از مصرف است 

باید از طریق واردات تأمین شود.
مصطفى احمدى افــزود: البته باید بــراى واردات این 
محصولات مدیریت جدى صورت بگیرد زیرا محصولى 

مانند تخمه آفتابگردان به اندازه کافى در کشــور تولید 
مى شود و نیازى به واردات آن نیست اما متأسفانه واردات 
این محصول از طریق مبادى قانونى و با ثبت ســفارش 

صورت مى گیرد.
رئیس اتحادیه آجیل فروشان در خصوص خشکبار چینى 
موجود در بازار تصریح کرد: به دلیل تقاضاى داخلى و قیمت 
پایین خشکبار چینى به وفور در بازار دیده مى شود، زیرا 
دلالان و سودجویان براى سود بیشتر جنس بى کیفیت 
وارد مى کند محصولاتى که فقط ظاهر آجیل و خشکبار 

را دارا هستند.
احمدى اظهار داشــت: حل این معضل در بازار آجیل و 
خشکبار کشور مستلزم حرکت جهادى وزارت کشاورزى 
اســت و تنها در صورتى بازار به روزهاى اوج خود باز مى 
گردد که مسئولان از صاحب نظران و کارشناسان خبره در 

این زمینه استفاده کنند.

آجیل هاى وارداتى کیفیت ندارند
رئیس اتحادیه آجیل و خشکبار اظهار داشت:کمبود برخى 
اقلام در بازار موجب شده که نیاز کشور از طریق مبادى 

غیر قانونى و قاچاق تأمین شود.
علیرضا ارزانى ممقانى افزود: واردات آجیل و خشــکبار 
باید از طریق مبادى قانونى صورت گیرد تا ضمن رعایت 

مسائل بهداشتى، عوارض گمرکى آن عاید دولت شود.
وى با بیان اینکه اکثر محصولات وارداتى از اســتاندارد 
لازم برخوردار نیستند،اظهار داشــت: مسئولان امر باید 
کار کارشناســى انجام دهند و مایحتاج کشور را از طریق 
مبادى قانونى تأمین کنند چراکه واردات از طریق قاچاق 
ضربه مهلکى به تولید کشور وارد مى کند. ارزانى ممقانى 
گفت:کشور ما از نظر خشکبار در دنیا حرفى براى گفتن 
داشت، اما متأســفانه واردات بى رویه موجب شد که در 
برخى اقلام از قبیل تخمه آفتابگــردان و بادام زمینى با 
وجود پتانسیل هاى تولید در داخل، اقدام به واردات کنیم.
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یارانه ها به طور کامل قطع نمى شود

واردات آجیل چینى؟!
محصولاتى که فقط ظاهرشان شبیه خشکبار است

رئیس کمیسیون بازرگانى داخلى اتاق بازرگانى ایران 
معتقد اســت قیمت منطقى براى گوشت مرغ حداکثر 
کیلویى هفت هزار تومان اســت و افزایش قیمت این 
محصول در روزهاى اخیر کاذب بوده و در جهت منافع 

گروه خاصى است.
خســرو فروغان گران گفت: دلایلــى از جمله اینکه 
«افزایش قیمت ذرت عامل بالا رفتن قیمت گوشــت 

مرغ شده است» صرفاً بهانه است.   
وى افزود: در حــال حاضر کمبود دان مــرغ و کمبود 
عرضه گوشــت مرغ وجود ندارد و به طور کلى تغییرى 
در وضعیت خوراك مرغ به وجود نیامده است که باعث 
افزایش قیمت شده باشد، بلکه مســئله اصلى در نوع 
مدیریت و تنظیم کردن بازار از مرغدارى تا کشــتارگاه 

و دلال هاست.   
فروغان گران افزود: تناســب بین مرغدار، کشتارگاه و 
واسطه که مرغ را به دست خرده فروش مى رساند ارتباط 
درستى نیست و در یکى دو سال گذشته بیشترین سود 
و درآمد در روند تولید تا مصرف نصیب کشتارگاه شده 
است. وى همچنین تصریح کرد که قیمت منطقى براى 
هر کیلوگرم گوشت مرغ حداکثر باید هفت هزار تومان 

باشد و بیش از آن گرانفروشى است.

دلایل گرانى مرغ 
صرفاً بهانه است

جمال نوروزباقرى
 از ابتداى مطرح شــدن موضوع دریافتى هاى مدیران بیمــه و بانک ها، 
کارشناســان بر ســر این بحث کرده اند که آیا در مورد پرداخت هاى بعضاً 
چند ده میلیونى مدیران دولتى تخلفى صورت گرفته، یا قانون مجوز چنین 

پرداخت هایى را صادر کرده است؟
برخى کارشناسان از جمله کارشناســان دیوان محاسبات کشور معتقدند، 
روزنه هاى قانونى براى چنین پرداخت هایى وجود دارد و در حقیقت تخلفى 

صورت نگرفته است.
على اصغــر ملک محمــدى حقوقــدان در ایــن زمینــه معتقد اســت 
طبق قانون بــه هیچ وجــه چنیــن حقوقــى نمى تــوان پرداخت کرد 
بلکــه قوانیــن، خــلاف ایــن را مى گویــد و ایــن نکته کــه قانون 
فرصــت چنیــن پرداخت هایى را فراهم کرده اســت، اشــتباه اســت.
 وى اضافه کرد: بــه طور کلى دو دســته تابعیــن قانونــى داریم. یک 
دسته تابع و مشــمول قانون مدیریت خدمات کشــورى هستند که اکثر 
کارکنان و مدیران دولتــى و اعضاى هیئت مدیره  شــرکت هاى دولتى 
و مدیــران عامل هســتند و گروه دوم مشــمول قوانین خاص هســتند 
که از این قانون مســتثنى شــده اند مانند اعضاى هیئت علمى، قضات، 
اعضاى دیــوان محاســبات، کادر سیاســى وزارت امور خارجــه و... که 
اینها مطابق آیین نامــه یا مقررات ادارى خودشــان حقــوق مى گیرند.

 وى افزود: اما قانون مدیریت خدمات کشورى براى عدالت محورى و رفع 
تبعیض و هماهنگى ماده فراگیر 76 و تبصره آن را مقرر کرده است که طبق 

این ماده نمى توان به تمام کارکنان مشمول این قانون و سایر حقوق بگیران 
دستگاه هاى اجرایى شامل دســتگاه ها، مؤسسات دولتى و نهادهاى دیگر 

عمومى، خارج از سقف، پرداختى داشت.
ملک محمدى همچنین گفت: حداکثر حقــوق در قانون مدیریت خدمات 
کشورى بسته به حداقل حقوق است. به این ترتیب که اگر حداقل حقوق را 
900 هزار تومان بدانیم، حداکثر حقوق آن هفت برابر، یعنى شش میلیون و 

300 هزار تومان مى شود.
اما در تازه ترین اظهار نظر، محمدباقر نوبخت سخنگوى دولت در نشست 
خبرى اعلام کرد: براساس تصمیم شوراى حقوق و دستمزد حداکثر پرداخت 
حقوق و دستمزد مقامات سیاسى ده میلیون تومان و سایر مقامات و مدیران 

غیرسیاسى حداکثر 18 میلیون و 900 هزار تومان خواهد بود.
محمدباقر نوبخت در ادامه نشســت افزود: در شــوراى حقوق و دستمزد 
همچنین مقرر شد دستگاه هاى اجرایى مشمول ماده 5 و ماده 117 قانون 
مدیریت خدمات کشورى شامل اعضاى هیئت علمى، قضات، نمایندگان 
مجلس و مراکز و مؤسسات غیردولتى و سازمان ها و شرکت هایى که زیر 
نظر رهبرى هستند، بنیاد مستضعفان، کمیته امداد امام (ره)، ستاد اجرایى، 
شهرداى ها، مجمع تشخیص مصلحت نظام و مجلس خبرگان رهبرى و 
هیئت هاى مستشارى، دیوان محاسبات، صدا و سیما، بانک هاى دولت، 
بانک مرکزى، بیمه ایران و شــرکت هاى دولت مشمول این مصوبه قرار 

گیرند.
با این احتساب و با آنچه  قانون مشــخص کرده این میزان حقوق مغایرت 

دارد و شاید این تصمیم شوراى حقوق و دســتمزد در جهت قانونى کردن 
پرداخت هاى نامتعارف باشد.

دراین مصوبه این مجموعه به دوبخش تقسیم شد، یک بخش که در قانون 
مدیریت خدمات کشــورى و ماده 71 آن تحت عنوان مقامات سیاسى یاد 
شده اند از جمله رؤساى سه قوه، معاون اول رئیس جمهورى، نواب رئیس 
مجلس، اعضاى شوراى نگهبان، وزرا، نمایندگان و معاونین رئیس جمهورى 

و مقامات همتراز، همه پرداخت آنان مى بایست ده میلیون تومان باشد.
بخش دوم سایر مقامات و مدیران که جزو مقامات سیاسى نیستند از جمله 
مدیران کارخانجات و بنگاه ها مقرر شد خالص پرداختى آنها بعد از کسور 
قانونى از سه برابر سقف تعیین شده یعنى تا حداکثر 18 میلیون و 900 هزار 

تومان دریافت کنند..
در این مصوبــه در خصوص تعیین حد و حدود برخى مســتثنیات از جمله 
بخش هاى پزشکى نیز حد و حدودى مشخص شده است و براى مناطق بد 
آب و هوا و واحدهاى عملیاتى مقرر شد تا حداکثر 30 درصد نسبت به شرایط 

دیگر بنگاه ها پرداخت ها بیشتر باشد.
در افزایش حقوق وتعیین مزد به قدرت مانور و چانه زنى آنها در شورایعالى 
کار وابسته است اما مدیران براى افزایش حقوق احتیاجى به چانه زنى ندارند 
چون خود به خود بالا مى رود. ماده 41 قانون کار صراحت دارد دســتمزد 
کارگران هر ساله متناسب با نرخ رســمى تورم و هزینه  سبد معیشت یک 
خانواده چهار نفره تعیین شود. باید پرسید نرخ حقوق مدیران بر اساس چه 

قانون و برچه اساس تعیین مى شود.

حقوق مدیران درسایه قانون افزایش یافته است؟ 

عضو کمیســیون برنام
مجلس گفت: برخــى
به درســتى، و
آنها به اشت
شده و م
را بر

ایجیج

بانک انصار آگهى مزایده عمومى 

مدیریت شعب بانک انصار استان اصفهان  

نام مزایده گزار: بانک انصار- مدیریت شعب استان اصفهان 
موضوع مزایده: خودرو 

مدیریت شعب بانک انصار استان اصفهان در نظر دارد خودرو ذیل را بفروش رساند علاقه مندان به شرکت در مزایده مى توانند پس 
از نشر آگهى جهت دریافت برگ شرایط مزایده با در دست داشــتن فیش واریزى به مبلغ 100/000 ریال به حساب 1401-2685-1 
(قابل پرداخت در کلیه شعب بانک انصار) بنام دایره ادارى و پشتیبانى بانک انصار اســتان اصفهان به آدرس: اصفهان- خیابان 

شمس آبادى- نبش کوچه باغ جنت طبقه اول واحد پشتیبانى مراجعه نمایند. 
الف: مهلت دریافت اسناد تا آخر وقت ادارى روز سه شنبه مورخ 1395/05/12

ب: مهلت تحویل پیشنهادات حداکثر تا آخر وقت ادارى دوشنبه مورخ 1395/05/18 
جهت کسب اطلاعات بیشتر در ساعات ادارى با شماره 32202794- 031 / داخلى 111 تماس حاصل فرمایید. 
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دوگانه سوز (پایه)
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توجه: 3 درصد قیمت پیشنهادى بابت هزینه هاى جانبى از برنده مزاید ه اخذ خواهد شد. 
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استان
ممنوعیت عرضه قلیان 

در مبارکه
شــهردار مبارکه گفت: زبــان هنر بهتریــن ابزار 
فرهنگسازي و پیشگیري از معضلات اجتماعی از 

جمله مصرف قلیان در جامعه است.
محمد شــرفا افزود: در راستاي رســالت فرهنگی 
شهرداري مبارکه، برنامه فرهنگسازي عدم استفاده 
از قلیان  و ســیگار در دســتور کار مدیریت شهري 

مبارکه قرار گرفته است .
وي گفت: به منظور استفاده بهینه و سالم خانواده ها 
از پارك ها و مراکز تفریحــی، طی هماهنگی هاي 
انجام شده طرح ممنوعیت عرضه قلیان در پارك ها 
اجرا و در این رابطه تابلوهاي هشــداردهنده مبنی 
بر ممنوعیت اســتعمال قلیــان در پارك ها نصب 

شده است.
شهردار مبارکه با بیان اینکه مصرف قلیان در جامعه 
از خط قرمز عبور کــرده و دیگر نمی توان با توصیه 
هاي پزشکی امیدوار بود که آمار مصرف کنندگان 
مواد دخانی کاهش یابد، تصریح کرد: آنچه ما را در 
خصوص مصرف قلیان نگران کرده است، استعمال 
آن به صورت دســته جمعی در خانواده ها و در بین 

دوستان است.
شرفا گفت: به منظور استفاده بهینه و سالم خانواده ها 
از پارك ها و مراکز تفریحی و طی هماهنگی هاي به 
عمل آمده با مرجع قضائی، طرح ممنوعیت استعمال 

قلیان در پارك ها اجرا می شود.

 انتشار طنز در حوزه خانواده 
اولین شماره نشریه طنز با محوریت خانواده از سوى 
کمیته فرهنگ روابط اجتماعى و خانواده مردادماه سال 

جارى چاپ مى شود.
به گزارش روابط عمومى سازمان فرهنگى- تفریحى 
شــهردارى اصفهان، این ویژه نامه قرار است با تیراژ 
انبوه به صورت دو هفته نامه یا دو شماره در ماه با یک 
قطع جدید و محتواى مفید به صورت طنزهاى کوتاه 

در اختیار شهروندان اصفهانى قرار گیرد.
نویســندگان ایــن ویــژه نامــه از طنزپــردازان و 
کاریکاتوریست هاى مطرح شــهر اصفهان هستند 
که در هر ویژه نامه به دو موضوع پیشنهادى خواهند 

پرداخت.
اولین شماره از این نشریه در شش صفحه و با ترکیبى 

از متن و تصویر متفاوت اواخر مرداد آماده مى شود.

نقش«آب در معمارى اصفهان» 
بررسى مى شود

منزلت آب در فرهنگ ایرانى اسلامى در همایش «آب 
در معمارى اصفهان» از سوى مرکز اصفهان شناسى 

و خانه ملل بررسى مى شود.
رئیس مرکز اصفهان شناسى و خانه ملل با بیان این 
مطلب گفت: همایش «آب درمعمارى اصفهان» در 
قالب یک ســخنرانى جذاب با حضور سید مرتضى 
فرشــته نژاد معمار و اســتاد مرمتگر باتجربه و بنام 
اصفهان روز پنج شنبه 7 مردادماه(امروز) ساعت 18 در 

کتابخانه مرکزى برگزار مى شود.
حمید فرهمند ادامه داد: در این همایش مهندسى آب و 
آبرسانى بناهاى مهم تاریخى اصفهان نظیر کاخ هشت 
بهشت، عمارت عالى قاپو و... از سوى کارشناس برنامه 

تبیین و تشریح مى شود.
علاقه مندان براى شرکت در این همایش مى توانند 
به محل کتابخانه مرکزى واقع در خیابان باغ گلدسته 

مراجعه کنند.

 فیلم «بازگشت گمورا» 
بررسى مى شود

مستند «بازگشت گمورا» با حضور کارگردان مستند از 
سوى کمیته فرهنگ رسانه  روز یک شنبه 10 مرداد 

مورد نقد و بررسى قرار مى گیرد.
به گزارش روابط عمومى سازمان فرهنگى -تفریحى 
شــهردارى اصفهان، رئیس کمیته فرهنگ رسانه با 
بیان این مطلب گفت: نشســت کافــه نقد به عنوان 
پاتوقى ویژه اهالى رسانه اصفهان به نقد محصولات و 

جریان هاى رسانه اى مى پردازد.
غلامرضا رحیمى افزود: مستند «بازگشت به گمورا» 
به کارگردانى حجت الاسلام و المسلمین جواد صافى 
و تهیه کنندگى جمال عودسیمین، روز یک شنبه 10 
مردادماه ســاعت 18 در کتابخانه مرکزى مورد نقد و 

بررسى قرار مى گیرد.
وى تصریح کرد: این نشست با نگاهى به تحول زیست 
جنســى در مغرب زمین با حضور کارگردان مستند و 
سیدکمیل حسینى مشاور پروژه از سوى کمیته فرهنگ 
رسانه سازمان فرهنگى -تفریحى شهردارى اصفهان 

برگزار مى شود.
رحیمى خاطرنشان کرد: علاقه مندان براى حضور در 
این نشست مى توانند 10 مردادماه به محل کتابخانه 
مرکزى واقع در خیابان باغ گلدسته مراجعه کرده و یا با 

شماره 32607529 تماس حاصل کنند.

 اجراى نمایش «ناتمام» 
در تالار هنر

 نمایش «ناتمام» به کارگردانى پیمان کریمى تا 15 
مردادماه در تالار هنر اصفهان ســازمان فرهنگى- 

تفریحى شهردارى اصفهان به نمایش در مى آید.
به گزارش روابط عمومى سازمان فرهنگى- تفریحى 
شهردارى اصفهان، این نمایش به نویسندگى بهزاد 
آقاجمالى تا 15 مرداد به غیر از 9 مرداد از ساعت 19و20 

دقیقه در سالن کوچک تالار هنر به صحنه مى رود.
نمایش «ناتمام» برگزیده مسابقه نمایشنامه نویسى 
سى و چهارمین جشــنواره بین المللى فجر است که 
علاقه مندان براى رزرو بلیت و کسب اطلاعات بیشتر 
مى توانند به تالار هنر واقع در میــدان لاله مراجعه 

کنند.

برگزارى کنسرت 
«باب اسفنجى» در اصفهان

کنسرت موسیقى کودك براى اولین بار در اصفهان 
برگزار خواهد شد.

کنسرت بزرگ «باب اسفنجى و دوستان» براى اولین 
بار در اصفهان به روى صحنه خواهد رفت. این برنامه 
که ویژه گروه کودکان طراحى شده، به صورت شاد و 

موزیکال اجرا خواهد شد.
کنسرت بزرگ باب اسفنجى روز جمعه 15 مردادماه 
در تالار کوثر اصفهان واقع در سه راه حکیم نظامى، 
مجموعه ورزشى 22 بهمن، تالار همایش هاى کوثر 

برگزار مى شود.
علاقه مندان مى توانند بــراى تهیه بلیت این برنامه 
به نشانى RASANECONCERT.COM مراجعه 

نمایند. 

بلدیه خبر

ایجاد بزرگ ترین 
بانک اطلاعات اثر انگشت

معاون اســناد هویتى اداره کل ثبت احوال اســتان 
اصفهان گفت: پروژه صدور کارت ملى هوشــمند 
زمینه ایجاد و تکمیل بزرگ ترین بانک اطلاعاتى اثر 

انگشت اتباع ایرانى را فراهم کرده است.
محمد ناظمى پور اظهار داشــت: صدور کارت ملى 
هوشــمند، بزرگ ترین پروژه IT کشــور است که 
زمینه ایجاد و تکمیل بزرگ ترین بانک اثر انگشت 
و بزرگ ترین سامانه عکس ایرانیان را فراهم کرده 

است.
وى تصریح کرد: اطلاعات دریافت شــده علاوه بر 
تسهیل روند جمع آورى و ثبت آمار وقایع چهارگانه، 
در مواقع لزوم در اختیار ســازمان هاى امنیتى قرار 

مى گیرد.
معاون اســناد هویتى اداره کل ثبت احوال اســتان 
اصفهان اضافه کرد: بر اســاس قانون تجارت، هر 
تاجر باید یک اقامتگاه قانونى را براى خود و انجام 
امور مهم معاملاتى خــود تعیین کند، صدور کارت 
ملى هوشمند براى سایر افراد نیز این امکان را فراهم 
مى آورد که با تعیین یک اقامتگاه قانونى موقعیت خود 

را در آمایش سرزمین مشخص کنند.

تجهیز شهردارى ها 
به  ستاد مدیریت بحران

مدیرکل مدیریت بحران استاندارى اصفهان گفت: 
اخیراً دستورالعملى ابلاغ شــده مبنى بر اینکه تمام 
شهردارى ها باید نســبت به تشکیل ستاد مدیریت 

بحران شهر اقدام کنند.
منصور شیشه فروش با اشاره به واگذارى مدیریت 
بحران شهر اصفهان از استاندارى به شهردارى در 
سال هاى اخیر اظهار داشت: براساس توانایى هایى 
که در شهردارى اصفهان وجود داشت این مسئولیت 

به شهردارى واگذار شد.
وى افزود: در همین راســتا شــهردارى اصفهان و 
زیرمجموعه هاى آن داراى توانمندى هاى خاصى 
اســت. مدیرکل مدیریت بحران استان اصفهان با 
بیان اینکه شــهردارى اصفهان باید در این راســتا 
هماهنگى هاى لازم را میان بخش ها و دستگاه هاى 
مختلف ایجاد کند، تصریح کرد: شهردارى باید در 
جهت اجراى برنامه هــاى مدیریت بحران توانمند 
در شــهر اصفهان به عنوان یک کلانشهر اقدامات 

لازم را انجام دهد.
شیشــه فروش بیان کرد: اخیراً دستورالعملى ابلاغ 
شده مبنى بر اینکه تمام شهردارى ها باید نسبت به 

تشکیل ستاد مدیریت بحران شهر اقدام کنند.

وصول 240 میلیارد تومان 
معوقات بانکى 

مدیرکل ثبت اســناد و املاك اســتان اصفهان از 
وصول معوقات بانکى سال 94 به مبلغ دویست و 40 

میلیارد تومان خبر داد.
على بهبهانى گفت: در سال گذشته در آمدى بالغ بر 
130 میلیارد تومان جذب شد که با 300 تا 400 در 
صد افزایش روبه رو بود که به خزانه کشور واریز شد.
وى افزد: اما این درحالى است که باتوجه به شرایط 
دولت در زمان تحریم ها بخشــى از اعتبارات ما که 

در قسمت عمرانى نقش بسزایى داشت، حذف شد.
مدیــرکل ثبت اســناد و املاك اســتان اصفهان 
همچنین مشــکل عمده اصفهان را قانون تعیین 
تکلیف اراضى برشمرد و خواســتار رفع مشکلات 

دست وپا گیر این قانون شد. 

خبر

چندى پیش آکواریم بزرگى در شــهر اصفهان به همت 
شــهردارى و فرماندارى به منظور ایجــاد جاذبه هاى 
گردشــگرى و همینطور آشــنایى هر چه بیشتر مردم با 
گونه هاى مختلف ماهیان دریایى احداث شد که مخالفت 

طیفى از فعالان محیط زیست را ایجاد کرد.
به گزارش انتخاب خبر، یک فعال محیط زیســت درباره 
علت مخالفت ها با احداث آکواریوم در اصفهان گفت: به 
دلیل اینکه طرح احداث آکواریوم هنوز از سازمان حفاظت 
محیط زیست مجوز نگرفته جمعى از سازمان هاى مردم 
نهاد و همینطور حامیان محیط زیست و حقوق حیوانات 
طى نامه به اداره کل حفاظت محیط زیست استان اصفهان 

خواستار اعلام گونه هاى موجود در آکواریم شدند.
سپهر سلیمى در گفتگو با انتخاب خبر افزود: حامیان محیط 
زیست در اصفهان معتقدند عملکرد شهردارى اصفهان 
در رابطه با احداث آکواریوم شــفاف نیست؛ به طورى که 
طبق قانون، شهردارى مى بایستى قبل از افتتاح، لیست 
گونه ها که بسیارى از آنها وارداتى است را به اطلاع سازمان 
حفاظت محیط زیست برساند و از این سازمان دولتى اخذ 
مجوز کند ولى در عمل چنین اتفاقى نیافتاد و مشخص 
نیست که آیا برخى از این گونه ها جزو گونه هایى است که 

خرید و فروش آنها ممنوع است یا خیر؟
این فعال حقــوق حیوانات بــا بیان اینکه بســیارى از 
سازمان هاى غیردولتى محیط زیستى اصفهان همگى بر 
این نظر هستند که اداره کل حفاظت محیط زیست استان 
به مجموعه اقدامات شهردارى اصفهان درخصوص احداث 
آکواریوم احاطه ندارد، تأکید کرد: یکى از مهمترین انتقادات 
و ایرادات فعالان محیط زیســت به شهردارى و سازمان 
حفاظت محیط زیست این است که چرا در شرایطى که 
هنوز اداره کل حفاظت محیط زیست اصفهان به موضوع 
احداث آکواریوم در این شهر اشراف ندارد خانم دکتر ابتکار 
رئیس سازمان از مجموعه آکواریوم اصفهان بازدید کردند 
و حتى در دفتر یادبود محل به اسم رئیس سازمان حفاظت 

محیط زیست امضا کردند.
سلیمى همچنین در پاســخ به ســئوالى درباره احداث 
دلفیناریوم در اصفهان گفت: چندى پیش شهردار اصفهان 
عنوان کرد که قصد احداث دلفیناریوم در این شهر را دارد 
که باعث اعتراض 16 تشکل محیط زیست استان شد و 

آنها معتقد هستند که در پشت موضوع دلفیناریوم بحث 
کشتار گسترده که در ژاپن صورت مى گیرد نهفته است.

وى در ادامه تصریح کرد: در سال حدود 20 هزار دلفین در 
ژاپن کشته مى شود تا در بین آنها چند دلفین خوب انتخاب 
کنند و آن را به دلفیناریوم ها در سراســر دنیا بفروشند و 
برهمین اساس، اعتراض تشکل هاى محیط زیستى این 
اســت که این تجاوز به حقوق حیوانات است که تعدادى 

زیادى از آنها را براى احداث دلفیناریوم بکشند.
این فعال محیط زیست اضافه کرد: دلفین ها، موجودات 
بسیار باهوشــى هســتند و وقتى که از خانواده خود جدا 
مى شوند به شدت افســرده خواهند شد و از طرف دیگر، 

آموزش هایى که براى اجــراى برنامه دلفیناریوم به آنها 
داده مى شــود همراه با درد و رنجى اســت که در طى 

شکنجه هاى روحى و جسمى ایجاد مى شود.
سپهر سلیمى در پایان گفت: این موارد، ایراداتى است که 
تشکل هاى محیط زیست اصفهان به احداث آکواریوم و 
دلفیناریوم داشته اند، چراکه دلفیناریوم را نماد تجاوز به حقوق 
حیوانات مى دانند و سازمان هاى غیردولتى این موضوع را 
طى نامه اى به اداره کل حفاظت محیط زیست استان گوشزد 
کرده اند، که حمید ظهرابى مدیرکل حفاظت محیط زیست 
استان اصفهان نارضایتى و مخالفت خود را با اقدام شهردارى 

اصفهان در احداث دلفیناریوم اعلام کرد.

اســتاندار اصفهان گفت: چهار 
ایســتگاه خط یک قطار شهرى 
آمــاده  اصفهــان 

بهره بردارى است.
رســول زرگرپور 
افزود: راه اندازى 
و بهره بردارى از 

ایستگاه تختى در این ماه در دســتور کار قرار گرفته و سه ایستگاه چمران، 
بهارستان و گلستان نیز آماده بهره بردارى است.  وى اضافه کرد: با برطرف 
کردن موانع باید خط یک مترو به طول 20 کیلومتر، شــمالى ترین نقطه را 
به جنوبى ترین نقطه اصفهان تا پایان سال 96 متصل کند و آمادگى داریم 
تمام موانع را برطرف کنیم تا کل این خط در خرداد 96 به بهره بردارى برسد.
استاندار اصفهان خاطرنشان کرد: هیچ بهانه اى براى اجرا نشدن این پروژه 

خط2 از وجود ندارد و برگزارى مناقصه بخشــى از ایســتگاه ها و تونل 

ایستگاه شهرك امام حسین(ع) تا میدان امام على(ع) امسال انجام مى شود.
زرگرپور خاطرنشــان کرد: بر اساس تصمیم اتخاذ شــده، شهردارى امور 
عمرانى کار را انجام مى دهد و تجهیزات نیز توسط دولت در قالب فاینانس و 

همچنین اعتبارات ریالى تأمین خواهد شد.
وى تصریح کرد: در موضوع اعتبارات، سهم دولت و شهردارى هر کدام 50 
درصد است و شــهردارى باید از ظرفیت هاى دیگر شهر براى تأمین منابع 

مالى پروژه استفاده کند.

4 ایستگاه قطار شهرى آماده بهره بردارى است
jjwww.nesfejahan.net
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پشت پرده احداث 
دلفیناریوم

ارتباط مرگ 20 هزار دلفین در ژاپن با  یک پروژه در اصفهان
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اعضاى کمیسیون برنامه
 به اصفهان مى آیند

نماینده مردم شــاهین شــهر، میمه و برخوار گفت: 
براســاس اهمیت و جایگاهى که باید براى اصفهان 
باشد و متأســفانه نیســت، تلاش داریم که بتوانیم 
اهمیت پروژه هاى عمرانى اصفهان را براى اعضاى 
کمیســیون برنامــه و بودجه که یک کمیســیون 

فرابخشى است، تبیین کنیم.
حسینعلى حاجى دلیگانى پیرامون انتشار خبرى مبنى 
بر حضور اعضاى کمیسیون برنامه و بودجه مجلس در 
اصفهان اظهار داشت: براساس نیازى که حس مى 
شد، پیگیرى هایى براى دعوت از اعضاى کمیسیون 
برنامه و بودجه مجلس براى حضــور در اصفهان و 

بازدید از طرح هاى عمرانى صورت گرفت.
وى تأکید کرد: هدف اصلــى از حضور اعضاى این 
کمیســیون مجلس، بررســى چهار موضوع اصلى 
اصفهان از جمله بحث آب شــرب و تنگناهایى که 
شبکه آبرسانى بزرگ اصفهان با آن مواجه است و در 
کل بحث  آب شرب استان و چالش هایى  که دراین 

رابطه وجود دارد.
حاجى دلیگانى تأکید کرد: مسائل دیگر قابل بررسى 
توسط اعضاى کمیسیون، صنعت هواپیماسازى مستقر 
در شاهین شهر ، متروى اصفهان و شهرهاى پیرامونى 
از جمله شاهین شهر  و موضوع آخر مسائل مربوط به 

مشکلات بخش فاضلاب استان است.
وى ادامه داد: براســاس اهمیت و جایگاهى که باید 
براى اصفهان باشد و متأسفانه نیست، تلاش داریم 
که بتوانیم اهمیت پروژه هاى عمرانى اصفهان را براى 
اعضاى کمیسیون برنامه و بودجه که یک کمیسیون 

فرابخشى و مهم است، تبیین کنیم.
عضو کمیســیون برنامــه و بودجــه مجلس دهم 
خاطرنشان کرد: امیدواریم با بازدید اعضاى کمیسیون 
از طرح هاى عمرانى در دست اقدام اصفهان، گشایشى  
براى رفع تنگناها در محورهاى بیان شــده حاصل

 شود. 

خبر

مدیر اداره آب و فاضلاب روستایى شهرستان شهرضا گفت: با اعتبارى 
بیش از چهار میلیارد ریال فاز نخست پروژه آبرسانى به روستاى مهیار 

شهرضا انجام شد.
مصطفى زمانى با بیان اینکه در کل شهرســتان شهرضا، پایین ترین 
سطح آب مربوط به منطقه مهیار است، اظهار داشت: در سال 1389 در 
این منطقه چاهى به عمق 180 متر حفر شد که سطح آب این چاه تا دى 

ماه سال گذشته 33 متر پایین رفت.
وى بیان داشت: استخراج بى رویه آب سبب تخلیه آب موجود در بین 
لایه هاى زیر زمینى شده و در نتیجه خطر ایجاد گسل و زلزله خاموش و 

از بین رفتن تأسیسات آبرسانى را ایجاد مى کند.
وى گفت: وقوع این پدیده طبیعى در این منطقه سبب حرکت لایه هاى 
زمین، مسدود شــدن دهانه چاه آبرســانى و مدفون شدن تأسیسات 

آبرسانى و در نتیجه قطعى آب روستا شد.
مدیر آبفاى روستایى شهرضا گفت: با توجه به جمعیت زیاد این روستا و 
به ویژه با آغاز گرماى شدید هوا در فصل گرم سال 95 ضرورت حفر چاه 

جدید براى استمرار  آبرسانى احساس مى شد.

یک ســالن از نهمین نمایشــگاه متالورژى، ریخته گرى، فولاد و 
صنایع وابسته به مجتمع فولاد مبارکه اصفهان اختصاص یافت.

به گزارش واحد رسانه شرکت نمایشــگاه هاى بین المللى استان 
اصفهان، مجتمع فولاد مبارکه در این دوره از نمایشــگاه فراتر از 
یک غرفه، مشارکت کرده و با تمامى زیرمجموعه ها و شرکت هاى 

اقمارى خود در قالب سالنى مستقل حضور مى یابد.
بر این اساس، ســالن شــیخ بهایى با متراژ یکهزار متر مربع براى 
ارائه آخرین دســتاوردها، خدمات، محصولات و فناورى هاى این 

مجموعه اختصاص یافته است. 
این اولین بار اســت که مجتمع فولاد مبارکه در چنین وسعتى در 

نمایشگاه فولاد اصفهان حضور مى یابد. 
لازم به یادآورى است نهمین نمایشــگاه متالورژى، ریخته گرى، 
فولاد و صنایع وابســته از 12 تا 15 مرداد در محل نمایشگاه هاى 
اصفهان واقع در پل شهرستان و طى ساعات بازدید 16 تا 22 برگزار 

مى شود. 

آبرسانى به 
روستاى «مهیار»

حضورفولاد مبارکه 
در نمایشگاه فولاداصفهان 

رئیس اتحادیه پوشــاك اصفهان گفت: برخورد با واحدهاى تولید و 
توزیع پوشاکى که موازین جمهورى اسلامى ایران رعایت نمى کنند 

در اصفهان آغاز شد.
ابراهیم خطابخش با بیان اینکه برخــورد با واحدهاى تولید و توزیع 
پوشاك که موازین جمهورى اســلامى ایران رعایت نمى کنند در 
اصفهان آغاز شده است، اظهار داشت: در این راستا چهارواحد توزیع 

کننده پوشاك خارجى قاچاق جمع آورى شدند.
وى افزود: به برخى از واحدهاى تولید پوشــاك تذکر داده شده که 
پوشاك خود را متناســب با فرهنگ ایرانى ـ اســلامى هماهنگ 

کنند.
وى تصریح کرد: یکى از طرح هاى در حال اجرا، جمع آورى مانتوهاى 

جلوباز و با طرح روزنامه اى از فروشگاه هاى لباس است.
خطابخش ادامــه داد: تذکرات لازم به تولیدکنندگان پوشــاك در 
راســتاى جمع آورى مانتوهاى با طرح روزنامه اى داده شده است، 
همچنین پیشنهاداتى براى نحوه کار تولید کنندگان در دست اجرا 

داریم.

برخورد با تولید و توزیع
 پوشاك نامتعارف

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعى اســتان اصفهان گفت: درچهار ماهه نخســت امســال، 
تعــداد 428 مجوز مشــاغل خانگى توســط دســتگاه هاى اجرایــى اصفهان صادر شــده

 است.
غلامعلى قادرى با اشــاره بــه طرح هاى 
معرفى شــده از این اداره به بانک ها بیان 
داشت: امسال تعداد 496 طرح به مبلغ 21 
میلیون و 483 هزار ریال از مشاغل خانگى 
به بانک هاى عامل معرفى شده اند که تعداد 
355 طرح به مبلغ 15 میلیــون و 60 هزار 
ریال موفق به اخذ تسهیلات از بانک هاى 

ملى، ملت، صادرات شده اند.
مدیــرکل تعــاون، کار و رفــاه اجتماعى 
اســتان اصفهان افزود: قالیبافى، خیاطى، 
گلیم بافى، تایپ، پرورش گوسفند، پرورش 
قارچ خوراکى، میناى نقاشى، معرق چوب 
و تولیدات چرم دستى از جمله رشــته هاى مورد درخواســت براى دریافت مجوز و تسهیلات

 بوده اند.
وى تصریح کرد: نظارت بر طرح هاى مشاغل خانگى پشــتیبان و مستقل از جمله برنامه هاى 
این اداره کل در سطح استان اصفهان است که با همکارى دستگاه هاى اجرایى، فرماندارى ها، 

بانک ها و ادارات تابعه و به صورت تصادفى هر ماه انجام مى شود.

428 مجوز مشاغل خانگى در اصفهان صادر شد
مدیر مجموعه جهانى باغ تاریخى فین کاشان از عملیات حفاظتى فضاى سبز باغ تاریخى فین خبر 
داد. سمیه فرهادى گفت: حفاظت و نجات بخشى درختان و ساماندهى فضاى سبز باغ تاریخى 
فین با اعتبارى بالغ بــر 200 میلیون ریال از 

اعتبارات ملى انجام شد.
وى شستشــوى 365 اصله درخت ســرو و 
هشت اصله درخت چنار با ارتفاع در حدود 20 
متر، خشکبردارى اضطرارى درختان چنار و 
سرو به همراه ترمیم محل هاى خشکبردارى 
شده و ســایر عملیات اضطرارى مورد نیاز 
فضاى ســبز را از جمله اقدامات ساماندهى 

فضاى سبز باغ فین عنوان کرد.
مدیر مجموعه جهانى باغ تاریخى فین کاشان 
افزود: شستشوى شــاخ و برگ درختان، با 
جلوگیرى از مسدود شدن روزنه هاى آبى و 
هوایى برگ ها که توسط ذرات آلاینده هوا و 

گرد و خاك پوشیده شده اند، موجب  طولانى شدن عمر درخت مى شود.
فرهادى اظهار داشت: یکى از عناصر مهم که تأثیر بسزایى در ارائه تصویر باغ فین دارد درختان 
کهنسال سرو شــیرازى  معروف به سرو کاشــى و همچنین تعدادى درخت چنار  هستند که در 
چارچوب نظم مشخصى که از هندسه شکل دهنده باغ نشــأت مى گیرد حضور یافته اند و تأثیر 

عمده اى در ارائه تصویر باغ فین دارند. 

ساماندهى مجموعه جهانى باغ تاریخى فین
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استان
تجمع اعتراضى 
مردم سفیدشهر  

شمارى از مردم سفیدشهر، در پى بروز حوادث متعدد 
در جاده سفیدشهر، در مقابل فرماندارى آران و بیدگل 

تجمع کردند.
معترضان کــه با لباس هــاى ســیاه در این تجمع 
حضوریافته بودند، بنرهایى در اعتراض به بى توجهى 

مسئولان به وضعیت این جاده را به همراه داشتند. 
در یک ماه گذشته شش تصادف در این جاده که 15 
کیلومتر طول دارد رخ داده و منجر به جان باختن سه 

تن و مجروح شدن 15 تن دیگر شده است.
پیش از این تصادفى که در ابتداى تیرماه گذشته رخ 
داد و منجر به فوت دو نفر شــد، از جمله حوادثى بود 
که نماینده  مردم کاشــان و آران و بیدگل در مجلس 
و مسئولان شهرســتان را به فکر رفع مشکلات این 

جاده انداخته بود.

تولید کلزا در استان 
2برابر شد

مدیر زراعت سازمان جهاد کشاورزى استان اصفهان 
گفت: تولید کلزا اســتان اصفهان نســبت به سال 

گذشته دو برابر افزایش یافت.
محمدزارع سطح زیر کشــت کلزا در مزارع استان 
اصفهان را 410 هکتار اعلام کرد و افزود: همچنین 
در راســتاى سیاســت هاى دولت بــراى کاهش 
وابســتگى به واردات روغن خوراکى به کشــور، با 
اقدامات انجام شده در اســتان اصفهان، سطح زیر 
کشت این محصول در این اســتان نسبت به سال 

گذشته دو برابر شد.
وى با اشاره به اینکه برداشــت کلزا در این سطح از 
زمین هاى کشاورزى اســتان آغاز شده و همچنان 
ادامه دارد، افــزود: تاکنون بیــش از 650 تُن کلزا 
در قالب خرید تضمینى از کشــاورزان به ازاى هر 
کیلوگرم 25 هزار و 300 تومان خریدارى شــده و 
وجه بیش از 420 تُن آن نیز به کشاورزان پرداخت 

شده است . 

آغاز کشت طالبى و هندوانه 
در دهاقان

مدیر جهاد کشــاورزى شهرســتان دهاقان از آغاز 
کشــت طالبى و هندوانه در چهار هکتار از اراضى 

کشاورزى دهاقان خبرداد.
امیر صفرپور گفت: با توجه به کمبــود منابع آبى و 
اینکه کشــت هایی نظیر هندوانه و طالبی نیاز آبی 
بالایی دارند کشت این محصولات در سطح چهار 
هکتار به روش آبیاري تیپ و زیرپوشش پلاستیک 

انجام شده است.
وى بااشــاره به اینکه در این روش به دلیل پوشش 
پلاستیک و نوع آبیاري که سبب جلوگیرى از تبخیر 
آب و مدیریت منابع آب می شود، اظهار داشت: میزان 

بهره ورى آب به حداکثر رسیده است.
مدیر جهاد کشاورزى شهرستان دهاقان خاطرنشان 
کــرد: روش آبیاري تیــپ در منطقه بــا توجه به 
خشکسالى و کمبود منابع آبی داراي صرفه اقتصادي 

نیز می باشد. 

باردهى درختان 
خرماى ارگانیک در آران

مدیر جهاد کشــاورزى آران و بیدگل از برداشــت 
محصوب خرماى ارگانیک در بخش کویرات آران 

و بیدگل خبر داد.
حسین فتاحى اظهار داشــت: هم اکنون 8 هکتار از 
زمین هاى کشاورزى بخش کویرات آران و بیدگل در 

منطقه چاه عروس زیر کاشت 400 نخل خرماست.
وى با اشاره به انواع خرماى برداشت شده در آران و 
بیدگل شامل کبکاب، رطب و زاهدى افزود: امسال 
پنجمین سال کشت این محصول شیرین در کویر 

آران و بیدگل است.
فتاحى خاطر نشان کرد: پیش بینى مى شود امسال از 
8 هکتار خرماى به بار نشسته در این منطقه بیش از 

4 تن محصول برداشت شود.

20 روز تا 
افتتاح زیرگذر مطهرى

معاون عمران شــهرى شــهردارى اصفهان گفت: 
پــروژه زیرگذر مطهــرى ظــرف 20 روز آینده به

بهره بردارى مى رسد.
ایرج مظفر اظهارداشــت: عملیات اجرایى زیرگذر 

مطهرى تاکنون 92 درصد پیشرفت داشته است.
وى هزینه اجراى این طرح را یــک میلیارد تومان 
عنوان کرد و افزود: طرح احــداث زیرگذر مطهرى 
در کاهش بار ترافیکى چهارراه پل شــیرى بســیار 

تأثیرگذار است.
معاون عمران شهرى شــهردارى اصفهان تصریح 
کرد: یکى از مهمترین اهداف مدیریت شهرى این 
اســت که پروژه هاى عمرانى را با بالاترین کیفیت، 
در کوتاه ترین زمان و قیمت مناسب به بهره بردارى 

برساند.
مظفر بیان داشت: در این راستا پروژه زیرگذر مطهرى 

نیز در کوتاه ترین زمان ممکن  اجرا شد.

خطیب نماز جمعه باید 20 
ساعت در هفته مطالعه کند

رئیس شــوراى سیاســتگذارى ائمه جمعه استان 
اصفهان گفت: نماز جمعه و خطیب، حلقه ارتباطى 

بین مردم و مسئولان است.
حجت الاسلام و المســلمین محمدرضا صالحیان 
اظهار داشت: پنج شنبه هر هفته باید خودمان را براى 
نماز جمعه آماده کنیم و در روز جمعه باید نماز جمعه 

در اولویت همه کارها قرار بگیرد.
وى ادامه داد: شــش روز هفته انسان مشغول کار و 
تلاش اســت اما یک روز در هفته باید براى خدا و 
قیامت باشد و آن روز جمعه و شرکت در نماز جمعه 

است که از ثواب بسیار بالایى برخودار است.
رئیس شــوراى سیاســتگذارى ائمه جمعه استان 
اصفهان افزود: نماز جمعه بهترین پاك کننده است 
و افرادى که از نماز جمعــه برمى گردند مثل طفل 
تازه متولد شده هستند. صالحیان تصریح کرد: نماز 
جمعه معرفت انسان را بالا مى برد و اگر همه مردم 
در نماز جمعه شــرکت کنند مشــکلاتى در جامعه 
نخواهیم داشــت و گواهینامه زندگى در نماز جمعه 

کسب مى شود.
وى خاطرنشان کرد: خطیب نماز جمعه باید در هفته 
20 ســاعت مطالعه کند تا بتوانــد خطبه هاى نماز 
جمعه را تبیین کند و هر خطبه باید حداکثر 15 دقیقه 

به طول انجامد. 

نصب تمثال شهدا در مبادى 
روستاهاى اردستان

به منظور حفظ فرهنگ ایثار و شهادت تمثال مبارك 
شهدا در مبادى روستاهاى بخش مرکزى اردستان 

نصب مى شود. 
حسین کچوئى زاده رئیس شوراى اسلامى بخش 
مرکزى در این زمینه افزود: تمثال مبارك 40 شهید 
در مبادى 18 روســتا با اعتبار مبلغ 50 میلیارد ریال 
نصب مى شود. لازم به یادآورى است این طرح در 

سال جارى در بقیه روستاها هم اجرا مى شود. 

شاهنامه خوانى 
در مقابل خانه هنرمندان

برنامــه شــاهنامه خوانى و نقالى توســط دو تن از 
نقالان اصفهان هر هفته پنج شنبه ها در مقابل خانه 

هنرمندان اصفهان برگزارمى شود.
به گــزارش روابــط عمومى حوزه هنرى اســتان 
اصفهان، رســول هنرمند مدیر خانــه تئاترحوزه 
هنرى ضمن اعلام این خبرگفت: به دلیل استقبال 
و علاقه اى کــه مــردم اصفهان بــه برنامه هاى 
شاهنامه خوانى دارند پنج شــنبه هر هفته یکى از 
نقالان اصفهانى (غلامرضا خوشحال پور و مسعود 
شاهنگى) در ســاعت 19و 30 دقیقه الى 20و 30 
دقیقه در فضاى باز خانه هنرمندان اصفهان به اجراى 

برنامه نقالى مى پردازند.

اردوى فرهنگى دختران 
دریایى در شهر رؤیاها 

اردوى فرهنگى دختران نوجوان طرح رو به دریا در 
شــهر رؤیاها ویژه روز دختر از سوى فرهنگسراى 
نوجوان برنامه ریزى شده که دختران نوجوان شهر 
مى توانند تا 12 مردادماه براى ثبت نام در این اردو 

اقدام کنند. 
نزدیک به پنج سال از شکل گیرى طرح «روبه دریا» 
در شــهر اصفهان مى گذرد. تابستان 91 نخستین 
ســالى بود که این طرح در اصفهان به اجرا درآمد و 
توانست با محور اخلاق و معنویت، 15 مرکز شامل 

50 گروه را با خود همراه سازد.
طرح روبه دریا قبل از آغار فعالیت رســمى در شهر 
اصفهان با محوریت تربیــت نیروهاى متعهد وارد 
میدان شد که با استفاده از برگزارى جلسه هاى فشرده 
ویژه مربیان آشنا با روحیات و نیازهاى دختران جوان 
و انجام برنامه ریزى هاى پیوسته در قالب گروه هاى 

15 نفره، دو فرآیند تربیتى را در پیش گرفت.

نشست ادبیات با حضور 
نویسنده افغان

نشســت ادبى با حضور محمدحســین محمدى 
نویســنده فارســى زبان اهل کشــور افغانستان 

برگزارمى شود.
به گــزارش روابــط عمومى حوزه هنرى اســتان 
اصفهان، حسین خالقى پور مدیرخانه ادبیات حوزه 
هنرى با اعــلام این خبر گفت: در ایــن برنامه که 
در ساعت 17روز پنج شــنبه 7مرداد (امروز) در خانه 
هنرمندان اصفهان برگزارمى گردد این نویســنده 
ضمن آموزش نویســندگى به بیــان توضیحاتى 
در خصوص چگونگى نوشــتن کتاب خود خواهد 

پرداخت.
وى افزود: محمدحسین محمدى نویسنده فارسى 
زبان اهل کشور افغانستان و برنده بهترین مجموعه 
داستان از طرف بنیاد گلشیرى است، وى همچنین 
داراى مقام اول کنگره شــعر و قصه جوان ایران و 

نویسنده کتاب «انجیرهاى سرخ مزار» است.

خبر خبر

حال زاینده رود خوب نیســت. این را همه قبول دارند؛ 
چه آنها که در اصفهان زندگــى مى کنند و چه آنها که 
در چهارمحال و بختیارى، خوزستان، کرمان، قم و یزد 
روزگار مى گذرانند. با وجود این، هنگامى که به دلایل 
این وخامت حال مى پردازیم، دیگر آنقدرها اتفاق نظر 
بین مردم و مســئولین در مناطق یاد شده وجود ندارد! 
در چنین بزنگاهى است که نقد منصفانه و ارائه  تحلیلى 
علمى و همه جانبه از شــرایط آب شــناختى موجود در 
حوضه آبخیز زاینده رود و بررســى سهم بخش هاى 
خدمات، صنعت، کشاورزى و محیط زیست از منابع آبى 
این حوضه  راهبردى کشور مى تواند به شناخت برخى 
از مهمترین دلایل به وجود آمــدن این بحران کمک 
کند؛ اینکه چرا رودخانه زایاى زاینده رود باید به چنان 
مصیبتى برسد که درك عبورش از پله هاى آجرى پل 
خواجو به یک رؤیا ماند و در حقیقت دچار نازایى شود؛ 
به نحوى که اگر همچنان دست روى دست بگذاریم، 
ممکن است ناچار شویم تا صفت این رودخانه  مشهور 
و زیباى مرکزى وطن را از «زاینده» به «خشکه»تغییر 

دهیم.
خطر نابــودى میــراث فرهنگــى اصفهــان در پى 
خشــک شــدن زاینده رود، خشک شــدن باغ هاى 
چند صدســاله و داراى حقابه مصرح در تومار شــیخ 
بهایى و پیامدهاى ویرانگر خشــک شدن رودخانه بر 
زندگى مردم از جمله پیامدهاى کمبود آب در زاینده رود 

است.
اصفهــان را از دیرباز نصف جهــان مى گفتند؛ چرا که 
بیش از هر شــهر دیگرى در ایــران و جهان، صاحب 
کهن زادبوم هــاى تاریخى و جذابیت هــاى فرهنگى 
است به نحوى که پادشاه اسپانیا در دیدارى که سال ها 
پیش از این شهر زیبا داشت، با حسرت گفت اگر ابنیه  
تاریخى اصفهان در اسپانیا بود، بى شک کشور من در 
شمار ثروتمندترین کشورهاى قاره اروپا جا مى گرفت. 

با وجود این، به جاى آنکــه مدیریت حاکم بر اصفهان 
بر این مزیت نسبى بى همتاى ســرزمین شیخ بهایى 
بنازد و آن را بیش از پیش صیقــل داده و به صندوقى 
پایدار براى افزایش ثروت ملىّ بدل ســازد، کوشــیده 
تا با استقرار گروهى از آب برترین صنایع، نظیر فولاد، 
ذوب آهن، پتروشیمى، سیمان، ســفال و ... همچنین 
ادامه روش هاى سنتى کشاورزى، بر وابستگى معیشتى 
بر سرزمین بیافزاید و مردمان ســختکوش و هنرمند 
اصفهانى را بیش از پیش چشــم به راه عطوفت و مهر 

آسمان سازد؛ آسمانى که بارها اعلام کرده و نشان داده 
که میانگین ریزش هایش بین 20 تا 40 درصد کمتر از 
میانگین ریزش هاى آسمانى کل کشور است و آن هم 
کشورى که خود کمتر از یک سوم میانگین کره  زمین 

از موهبت باران و برف بهره مند است.
پرســش اصلى این است: آیا این آســمان است که با 
اصفهان نامهربانى پیشه کرده و یا ما هستیم که قانون 
حاکم بر آســمان و زمین اصفهان را درك نکرده و به 
جاى طراحى توســعه و بارگذارى درخور و متناســب 

با توانمندى ها و خواهش هاى بوم شــناختى اســتان، 
کوشــیده ایم تا بر اســاس مصلحت هاى سیاســى، 
اجتماعى و اقتصادى خود، سیماى اصفهان را دگرگون 

سازیم؟!
به عنوان یک شــهروند این روزها بامشاهده برخى از 
صحنه ها دیگر خشــکى زاینده رود را باور نمى کنیم 
آنچنانکه چسبیده به بستر خشــک زاینده رود شاهد 
ســر ریز آب از چمن ها و درختان حاشــیه زاینده رود 
هســتیم. اتلاف آب فقط مخصوص مصارف خانگى 
نیست و حجم بالایى از آب توسط دستگاه هاى دولتى 
و شهردارى ها هدر مى رود. ضمن اینکه اصولاً کاشت 
محصولى مثل چمن که نیاز بالاى آبــى دارد با اقلیم 
منطقه اصفهان همخوانى ندارد و ســال هاســت که 
کارشناســان و هواداران محیط زیســت از شهردارى 
اصفهان مى خواهند کــه چمنکارى در پــارك ها و 

بوستان ها را متوقف کند.
از طرفى با توجه به اینکه اســتان اصفهــان به دلیل 
مشــکلاتى که پیرامون حوضه آبریز زاینده رود وجود 
دارد، تغییر الگوى کشــت از موضوعات بسیار مهم در 
بخش کشاورزى براى آن محسوب مى شود. در هیچ 
کجاى دنیــا، برنج در مناطقى با بــارش کمتر از 800 
میلیمتر کشت نمى شود.اما در غفلت و خواب مسئولین 
و باتوجه به ممنوعیت کشت برنج شاهد آن هستیم که 

در اطراف شهر کشاورزان مشغول کاشت آن هستند.
آنچه مشهود اســت اینکه اصفهان «آب ندارد» و این 
مسئله رفته رفته مثل سایر مسائل درحال تبدیل شدن 
به یک معضل همیشگى است که در رخوت و تکرار ایام 

به دست فراموشى خواهد سپرده شد.
جارى بــودن همیشــگى زاینده رود تبدیــل به یک 
خواب براى اصفهانى ها شــده است . نشستن در کنار 
پل خواجو با صداى آب و یا قایق ســوارى در کنار سى 
و پل همگى تبدیل به یک آرزو براى مردم شــهر شده

 است.

مدیرکل راه و شهرسازى استان اصفهان 
درباره وضعیــت بافت هــاى ناکارآمد 
شهرى اصفهان گفت: نزدیک به 7 هکتار 
بافت ناکارآمد شهرى در 
استان وجود دارد که 
عمده این بافت ها در 
شهر اصفهان و بقیه 

آن در شهرهاى خمینى شهر، کاشان، نایین، نجف آباد و دیگر شهرهاست.
به گزارش روابط عمومى اداره کل راه و شهرسازى استان اصفهان، حجت 
ا...غلامى  افزود: در رابطه با شهر اصفهان چند پروژه با همکارى شهردارى 
آغاز شده که پروژه همت آباد از جمله آنهاســت که بافت ناکارآمد شهرى با 
مســاحت حدود 2/1هکتار در فاز یک شروع  شــده و این بافت تا حدود 16 

هکتار ادامه دارد.
وى با اشاره به دیگر پروژه هاى انجام  شده در زمینه بافت هاى ناکارآمد شهرى 

در استان اصفهان خاطر نشان کرد: در یکى از مناطق شمالى استان که معروف 
به زینبیه اصفهان است، سکونتگاه هاى غیررسمى و بافت هاى فرسوده بسیار 

زیادى موجود است که در آنجا طرحى در حال پیاده سازى است.
مدیرکل راه و شهرسازى استان اصفهان اضافه کرد: پروژه هاى بافت هاى 
فرسوده اصولاً یکساله نیستند و پروژه همت آباد نیز با توجه به وسعت آن  یک 
پروژه پنج  ساله است. هم اکنون پروژه بازآفرینى کارخانه ریسباف اصفهان را 

شروع کرده ایم که از مهمترین پروژه هاى در حال انجام است. 

زندگى در 7 هکتار بافت فرسوده استان اصفهان
مدیرکل راه و شهرسازى
درباره وضعیــت بافت ه
شهرى اصفهان گفت: نزد
بافت ناکا
استان
عمده
شهرهر

زاینده رود 
در خواب اصفهانى ها

مراسم اختتامیه اولین دوره خبرنگارى دفاع مقدس که به همت بسیج رسانه 
استان اصفهان برگزار شده بود در سالن شمع گلستان شهداى اصفهان برپا 

شد. 
مسئول بسیج رسانه اســتان اصفهان در این مراسم با شکرگزارى به درگاه 
خداوند که نعمت برپایى این مراسم را در محضر شهداى گرانقدر داده است 
گفت: هشت سال دفاع مقدس، برایمان گنجینه اى ارزشمند بوده و هست و 
باید از این گنجینه که به برکت جانفشانى شهدا و جانبازان و آزادگان به دست 
آمد حفاظت کرده و قدردان باشــیم که اگر از این ذخیره و نعمت آنگونه که 

هست استفاده نکنیم خسران کرده ایم.
رضا صفرى افزود: امروز رهاورد این نعمت که آسایش، استقلال و آقایى در 
منطقه است را حس مى کنیم و این نشانگر آن است که دوران هشت سال 

دفاع مقدس براى ما نعمت بوده است. 
وى خطاب به خبرنگاران شرکت کننده در اولین دوره خبرنگارى دفاع مقدس 
گفت: امروز رسانه ها باید با قلم خبرنگاران خود گنج بى پایان ایثار و شهادت 
دوران دفاع مقدس را به نســل هاى امروز و آینده، انتقال داده و در راستاى 
جریان سازى و فرهنگسازى ایثار و شــهادت که از رسالت هاى رسانه ها به 

شمار مى رود بکوشند.
مسئول بسیج رسانه استان اصفهان مى گوید: ما با هدف آشنایى نسل سوم و 

چهارم انقلاب با وقایع دوران دفاع مقدس، غناى بیشتر به مطالب در رسانه 
در زمینه دوران دفاع مقدس و... براى اولین بار در کشــور، دوره خبرنگارى 
دفاع مقدس را در قالب هشت جلسه و 16 کارگاه برگزار کردیم که این دوره با 

استقبال بى نظیرى مواجه شد. 
صفرى افزود: براى شرکت در اولین دوره خبرنگارى دفاع مقدس 70 نفر ثبت 
نام کرده بودند که از این تعداد، عملاً 50 نفر در این کلاس ها به طور مستمر 
شرکت داشتند و این استقبال، وظیفه ما براى برگزارى آن در دومین گام را 

بسیار سنگین تر کرد. 
وى ادامه داد: ایجاد قرارگاه رسانه اى اردوهاى راهیان نور براى جریان سازى 
دفاع مقدس اقدام بزرگى بود که انجام شد و از مهرماه سال جارى که روند 
اردوهاى راهیان نور شــکل مى گیرد ما در بســیج رســانه، با سازماندهى 
علاقه مندان رســانه ها به عنوان خبرنگار، آنان را در قالب گروه هایى براى 
تهیه گزارش، خبر، فیلم، عکــس و... به این اردوها اعــزام خواهیم کرد تا 
از این ظرفیت که با برپایــى کلاس هاى خبرنگارى دفــاع مقدس بیش 
از پیش مهیاشــده، براى تداوم جریــان اردوهاى راهیان نــور بهره گیرى

شود. 
صفرى از اعزام خبرنگاران علاقه مند در قالب کاروان راهیان نور غرب در 27 
مردادماه سال جارى خبر داد و افزود: ما با برگزارى این دوره، بیشتر به دنبال 
توانمندسازى خبرنگاران رســانه ها بوده ایم و از اساتید و راویان دوران دفاع 

مقدس براى آموزش، بهره گرفتیم. 
در ادامه یکى از راویان دوران هشت سال دفاع مقدس نیز به تشریح اتفاقاتى 
که براى رزمنــدگان ما در ایــن دوران رخ داد پرداخــت و گفت: هنوز هم 
پس از گذشت بیش از 30 ســال از جنگ تحمیلى، اخبار هشت سال دفاع 
مقدس، آنگونه که باید انعکاس نیافته و مردم از آنها خبر ندارند و این یکى از 

مظلومیت هاى شهداى ماست. 
محمدعلى فلاحت گفت: امروز بیش از پنج هزار رسانه خبرى صهیونیست 
در جهت تخریب شخصیت جوانان ما و ارزش هاى انقلاب اسلامى و اشاعه 
فساد، براى ضربه زدن به انقلاب اسلامى فعالیت مى کنند، ولى خوشبختانه 
در همین احوال، انقلاب اسلامى ایران به کشورهاى مختلف صادر مى شود. 
وى با بیان اینکه بیان اخبار یکى از بزرگ ترین حرکات مثبت در برابر دشمن 
است گفت: یکى از بزرگ ترین حربه هاى دشــمن و استکبار، خبرسازى و 

حتى فرافکنى است. 
فلاحت خاطرنشان کرد: باید رشادت هاى رزمندگان در دوران دفاع مقدس و 
نسل چهارم انقلاب که در سوریه و عراق در حال انجام است، انعکاس یافته، 

که این تداوم انقلاب را به ارمغان دارد.
در پایان این مراسم، با اهداى لوح، از اساتید و راویان آموزش دهنده در این 
کلاس ها با حضور مدیــر خانه مطبوعات و خبرنگاران اســتان اصفهان و 

خبرنگاران پیشکسوت قدردانى شد. 

رسانه ها گنج ایثار و شهادت را انتقال دهند
ساسان اکبرزاده

جمال نوروز باقرى

مدیر امــور ســرمایه گذارى و مشــارکت هاى 
شــهردارى اصفهان با اشــاره به اینکــه اجراى 
پروژه ترامواى شــهر اصفهان با ســرمایه 450 
میلیارد تومانى در دســتور کار اســت، گفت: در 
حال حاضر پیگیر اجرایى شــدن تفاهمنامه ها و 
قراردادهاى منعقد شــده در این خصوص هستیم 
و مذاکرات براى نهایى شــدن طــرح در جریان

 است.
مرتضى حســام نژاد اظهارداشت: شهر اصفهان از 
مقاصد اولیه گردشگران داخلى و خارجى است و 
بر همین اساس شهردارى اصفهان اولین اولویت 
خود را در حوزه گردشــگرى، به ویژه هتلسازى 
قرار داده تا علاوه بر افزایش گردشگران، ضریب 
ماندگارى آنان را نیز در شــهر اصفهان افزایش 

دهیم.
وى موضــوع حمل و نقــل عمومــى را از دیگر 
اولویت هــا در امر ســرمایه گذارى و مشــارکت 
شــهردارى اصفهان دانســت و گفت: تهیه 50 
دســتگاه اتوبوس BRT با هزینــه اى بالغ بر 60 

میلیــارد تومان توســط بخش خصوصــى را در 
دســتور کار داریم، همچنین تاکسى گردشگرى، 
تاکســى هاى VIP و مینى بوس و اتوبوس هاى 
برقــى از دیگر طرح هــاى مطرح بــراى جذب 
ســرمایه گذار در حوزه حمل و نقل پاك شهرى 

است. 
وى بــا اشــاره بــه اجــراى پــروژه ترامــوا با

 ســرمایه 450 میلیــارد تومانــى گفــت: در 
حــال مذاکــرات نهایى بــراى اجرایى شــدن 
تفاهمنامه ها و قراردادهاى منعقد شده در خصوص 

پروژه تراموا هستیم.
مدیر امــور ســرمایه گذارى و مشــارکت هاى 
شهردارى اصفهان تأکید کرد: البته نباید فراموش 
کرد که اشــتغال، گردش مالى و رشد اقتصادى 
شــهر اصفهان در بخش هاى تجــارى، ادارى و 
 مسکونى بسیار بالاســت و این نیز یکى دیگر از 
روندهاى معمول و با اهمیت در ســرمایه گذارى 
اســت که به مــوازات ســایر اولویت هــا انجام 

مى گیرد.

 450 میلیارد تومان براى اجراى تراموا
دادستان کل کشور در 15 روز گذشته با اعزام هیئتى 
به استان اصفهان وضعیت دادسراهاى این استان 
را مورد نظارت و ارزیابى قرار داده و در نشستى که 
امروز در اســتان اصفهان برگزار خواهد شد، نتایج 
این بازرســى ها با حضور معاون نظارت بر عملکرد 
دادسراهاى دادستان کل کشور و رئیس دادگسترى 
استان اصفهان از سوى هیئت اعزامى ارائه مى شود.

به گزارش میــزان، محمد فیروزى بــا بیان اینکه 
تاکنون یکبار عملکرد همه دادسراهاى کل کشور 
مورد ارزیابى قرار گرفته است، گفت: استان اصفهان 
بیست و سومین استانى است که براى بار دوم مورد 
بازیابى قرار مى گیرد و هدف اصلى نظارت بر حسن 
اجراى قوانین در راستاى ارتقاى خود دادسراهاست. 
فیــروزى در تبییــن بعــد کیفى ایــن نظارت ها 
نیز گفــت: از نظر کیفــى کلیه امــور مانند ارجاع 
پرونده، نحوه رســیدگى، نحوه صدور قرار تأمین 
یا قرار نهایى و در واقع انجام تحقیقات مقدماتى که از 
وظایف خاص قضات تحقیق اعم از دادیار و بازپرس 

است، سنجیده مى شود.

 معــاون دادســتان کل کشــور ادامــه داد: 
در این نظارت ها اگر نواقصى وجود داشــته هیئت 
اعزامى به خــود قاضــى تذکر مى دهنــد، البته 
محاسن هم یادداشت مى شــود تا افرادى که نیاز 
به تشویق در سطح استان دارند مورد تشویق قرار 

گیرند.
فیروزى به تشــریح آثار مثبت نظارت بر دادسراها 
از سوى دادستانى کل کشور پرداخت و گفت: این 
نوع نظارت موجب ارتقاى علمى و عملى مجموعه 
دادسرا مى شود و هدف ما مطلقاً مچگیرى نیست، 

بلکه پیشگیرى است. 
معاون نظارت بر عملکرد دادســراهاى دادســتان 
کل کشــور در پایان یادآور شــد: یک نســخه از 
گزارش و نتایج بازرسى هاى هیئت نظارت پس از 
جمع بندى، محضر ریاســت محترم قوه قضائیه 
و دادســتان کل کشور ارسال شــده و یک نسخه 
هم به رئیس کل دادگســترى جهــت پیگیرى و 
رفــع ایرادها تا رســیدن به نتیجه نهایــى، ارجاع 

مى گردد.

عملکرد دادسراهاى اصفهان زیر ذره بین تهران 
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ورزش

لباس املتى!
طرح و لباس کاروان المپیک ایران مورد انتقاد مردم 
و ورزشکارها قرار گرفت که بالاخره طرح پیشنهادى 
و مورد تأ یید مردم مورد قبول واقع شــد. حالا خبر 
مى رســد مردم چین هم از لباس کاروان المپیک 
خود ناراضى هستند. لباس چینى ها تونالیته رنگى 
قرمز، زرد و سفید را دارد که از رنگ پرچم این کشور 
الهام گرفته شده است اما مردم چین در شبکه هاى 

اجتماعى آن را به املت تشبیه کرده اند.

منهاى فوتبال

تهدید پرسپولیس 
از داخل و خارج

پرســپولیس این روزها درگیر دو شکایت داخلى و 
خارجى است.

پس از بازگشــت طارمى به پرســپولیس، باشگاه 
ریزه اسپور سکوت پیشــه کرد و هیچ حرفى درباره 
فســخ قرارداد یکطرفه طارمى نزد. از ترکیه گفته 
مى شــود این باشــگاه منتظر اولین بازى طارمى 
براى پرسپولیس بود تا با شــواهد و دلایل کافى از 
پرسپولیس شــکایت کند. ریزه اسپور مدعى است 
طارمى بدون اجازه اردو را ترك کرده و حق قرارداد 
بستن با پرسپولیس را نداشــت. همچنین باشگاه 
ذوب آهن بخاطر پرداخت نشدن حق رشد محسن 

مسلمان از پرسپولیس شکایت کرده است. 
فصل گذشــته هم ذوبــى ها بخاطر حق رشــد از 
پرسپولیس شکایت کرده بودند اما پرسپولیسى ها 
مى گویند ســازمان لیگ باید از پول حق پخشــى 
که به این تیم بدهکار اســت، پــول ذوب آهن را 

بپردازد.

مطهرى در گوش 
منصوریان چه گفت؟

ارســلان مطهرى بازیکن نفت تهران در مسابقه 
با اســتقلال در دقیقه 68 دروازه حریف را باز کرد تا 
اســتقلالى ها بازى برده را با مساوى عوض کنند. 
او فصل گذشــته در همین نفت شاگرد منصوریان 
بود. مطهرى درباره بازى با استقلال به روزنامه گل 
گفت: «قبل از بازى در گوش منصوریان گفتم امشب 

بهترین عملکردم را مى بینى.»
مطهرى البته بعد از گلى که زد شادى هم نکرد. او در 
این مورد گفت: «وقتى گل زدم داشت یادم مى رفت 

قول داده ام خوشحالى نکنم.»

کار قابل تحسین ستاره ها
4 بازیکن پرسپولیس در اقدامى قابل تحسین موى 
خود را براى همدردى با کودکان سرطانى تراشیدند.

مهدى طارمى، علــى علیپور، فرشــاد احمدزاده و 
محسن مسلمان  چهار بازیکن پرسپولیس هستند 
که آنطور که ایســنا گزارش داده براى همدردى با 
کودکان ســرطانى مبادرت به تراشیدن موى سر 

خود کرده اند.
 این چهار بازیکن که ارتباط نزدیکى هم با یکدیگر 
دارند، هواداران پرســپولیس را با این کار متعجب 
کردند اما با افشاى علت این حرکت حالا تنها باید 
به تشویق این گروه سرتراشــیده دوست داشتنى 

پرداخت.

خوش شانس بداقبال
محصول آکادمى اســتقلال؛ اتفاقى که خیلى کم 
پیش مى آید. محسن کریمى احتمالاً یکى از خوش 
شانس ترین بازیکنانى است که توانست از تیم هاى 

پایه به تیم اصلى استقلال برسد.
اما هافبک چپ پاى آبى ها هر چقدر در رســیدن به 
پیراهن اســتقلال خوش اقبال بود، در ادامه راه با 
بدشانسى هاى بزرگى مواجه شد. او فصل گذشته با از 
دست دادن چند موقعیت خوب در دیدارهاى ابتدایى 
فصل و در ادامه مصدومیت هاى متوالى عملاً یک 
فصل بد را پشت سر گذاشــت، تا درست زمانى که 
باید خود را با پیراهن استقلال ثابت کند به مشکل 

بخورد. 
اما روزهاى سیاه پسر مازنى استقلال تنها به فصل 
قبل خلاصه نشد. او حالا با مصدومیتى که در بازى 
روز دوشــنبه برایش رخ داد فصل جدیــد را هم به 
بدترین شکل ممکن استارت زد. هافبک آینده دارى 
که این روزهاى سیاه، او را هر روز بیشتر از هدفش 

دور مى  کند.

بى اعصاب ها
وحید امیرى تنها گل پرســپولیس برابر سایپا را با 
پرتاب اوت ســاخت. او در هفتادمین دقیقه از بازى 
روى یک اوت، کمال کامیابى نیا را صاحب موقعیت 

کرد که کمال هم تک گل  بازى را زد. 
اما نکته بــازى وحید امیرى نه پــاس گلش، بلکه 
نداشتن تمرکز است. امیرى در صحنه اى با بازیکن 
حریف درگیر شــد. او بعد از خطا هــم پیگیر بود و 
بازیکن ســایپا را لمس کرد. این حرکت او شبیه به 
دعوایى بود که استقلالى ها شــب قبل از آن رقم 
زده بودند. کاوه و بختیار هم در اولین بازى استقلال 

درگیر شده بودند.

مصائب عادل
گزارشگر بازى سایپا و پرسپولیس ناچار شد با موتور 
سیکلت خود را به ورزشــگاه تختى برساند. عادل 
فردوسى پور براى عبور از ترافیک و رسیدن به بازى، 
خود را با موتور ســیکلت به ورزشگاه تختى رساند. 
حضور وى در جایگاه گزارشــگران هم با سختى و 
دشوارى همراه بود. برخى هواداران با ابراز علاقه به 
فردوسى پور باعث کندى حرکت او شدند، برخى هم 

با او عکس سلفى مى گرفتند.

تایم اوت

آخرین جلسه هماهنگى روند تکمیل 
ورزشــگاه نقش جهان بــا حضور 
مدیرعامل شرکت توسعه و نگهدارى 
اماکن ورزشى و استاندار اصفهان 

برگزار شد.
اســتاندار اصفهان در این 
جلسه با اشــاره به اهمیت 

تکمیل این پروژه، همکارى و همگرایى دستگاه هاى مختلف براى تکمیل و 
بهره بردارى از این ورزشگاه را خواستار شد.

رسول زرگرپور با اشــاره به اینکه مرحله نخست این پروژه پس از حدود 30 
ســال مراحل نهایى خود را طى مى کند، افزود: طبقه اول این ورزشــگاه با 
ظرفیت 40 هزار تماشاگر تکمیل شده است که در اسرع وقت و براى ادامه 

دیدارهاى لیگ شانزدهم به بهره بردارى خواهد رسید.
وى افزود: براى تحویل این ورزشگاه به باشگاه فولاد مبارکه سپاهان در کوتاه 

 ترین زمان، فعالیت هاى شبانه روزى انجام شده است.
استاندار اصفهان اضافه کرد: در سال گذشته 18میلیارد تومان براى تکمیل 
ورزشگاه نقش جهان هزینه شد که این اعتبار در طول چند سال روند عملیات 

تکمیلى این پروژه، سابقه نداشته است.
طرح ورزشگاه نقش جهان که در ابتدا به ورزشگاه بزرگ یا ورزشگاه المپیک 
(دهکده المپیک) معروف بود در سال 1367 تعریف و کلنگ آن در سال 1368 

به زمین زده شد.

بازیکن اسبق سپاهان آینده این تیم را روشن مى بیند.
لئون اســتپانیان در مورد مرادمند و گلزنــى او در دیدار 
پدیده مقابل سپاهان به خبرنگاران گفت: سپاهان در هر 
تیمى دو سه بازیکن دارد، مرادمند بازیکن خوبى است 
ولى مربى جدید ســپ اهان تفکرات خاص خود را دارد 
و بازیکنان مدنظر خــود را دارد و ایرادى هم نمى توان 

گرفت.
وى درباره آینده ســپاهان گفت: من جایگاه سپاهان را 
بالاى جدول مى دانم. سه چهار بازیکن مصدوم داریم 

که اگر برگردند براى قهرمانى خواهیم جنگید.

بازیکن اسبق سپاهان اعلام کرد: بازیکنان باتجربه اى 
مثل برادران نویدکیا، پاپى و جلال الدین على محمدى 
مى توانند کمک کنند تا تیم جایگاه اصلى خود را پیدا کند.
لئون استپانیان پیشکسوت باشــگاه سپاهان که سابقه 
همبازى بودن با عبدا... ویسى را هم دارد در پاسخ به این 
سئوال که آیا ویسى از شما مشاوره مى گیرد یا خیر گفت: 
ما با هم همبازى بودیم ولى من به خودم چنین اجازه اى 
نمى دهم که در این مسائل دخالت کنم. در ضمن من با 
بازیکنان و تیم آشنایى ندارم که بخواهم پیشنهادى در 

این مورد داشته باشم.

باور اینکه فصل جدید لیگ برتر فوتبال ایران بدون نام 
ملوان آغاز شده، ساده به نظر نمى رسد.اما سقوط، با همه 
گزندگى  و تلخى اش، شاید درست همان چیزى بود که 
ملوان نیاز داشت. تیمى در ســلطه پیرمردها که باید به 
جذابیت و جوانى برمى گشت و ســقوط، بهانه اى براى 

اصلاح همه چیز در آن بود.
در نگاه اول، مایلى کهن انتخــاب جالبى براى ملوان به 
نظر نمى رسید. حاجى در سال هاى اخیر به جاى فوتبال و 
جنگ هاى تاکتیکى، سرگرم بیانیه نویسى، مصاحبه، دعوا 
و زندان بود و حضــورش روى نیمکت تیم ملى امید نیز 

به یک شکست دردناك ختم شد. با وجود این، روزهاى 
اول کارى این مربى متولد انزلى در ملوان، امیدوارکننده 
به نظر مى رسد. اولین تصمیم کلیدى مایلى، عبور از نام 
پژمان نورى و مازیار زارع بوده است. او به این دو بازیکن 
پرتجربه و مسن تیمش اعتقادى ندارد و تصمیم گرفته 
ملوان را حولِ محور بازیکنان جوان بسازد و مازیارها و 
پژمان هاى نسل بعد را کشف کند. طبیعتاً حرکتى شبیه 
به این، منتقدانى هم خواهد داشت اما جسارتِ سرمربى 
جدید براى ساخت تیمِ موردعلاقه اش، قابل تحسین به 

نظر مى رسد. 
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سعید عزت اللهى در مســابقات پلى آف لیگ قهرمانان اروپا براى 

روستوف گلزنى کرد.
تیم روستوف روسیه که سردار آزمون و سعید عزت اللهى دو بازیکن 
ایرانى را در اختیار دارد، در یکى از دیدارهاى دور رفت مرحله ســوم 
پلى آف لیگ قهرمانان اروپا سه شنبه شب در ورزشگاه المپیک شهر 
روستوف به مصاف اندرلخت بلژیک رفت که این دیدار در پایان با 
نتیجه تساوى 2 - 2 به پایان رسید. در این دیدار سعید عزت اللهى از 
ابتدا در میدان حضور داشت و موفق شد در دقیقه 16 یکى از گل هاى 
روستوف را به ثمر برساند. اما این مسابقه با نتیجه تساوى به پایان 

رسید.
سردار آزمون مهاجم ایرانى و ستاره تیم روستوف هم که در این بازى 
نیمکت نشین بود از دقیقه 56 جاى الکساندر بخاروف وارد میدان شد. 
این مهاجم ایرانى پس از حضورش در میدان براى روستوف تأثیرگذار 
بود و پاســى که منجر به اعلام ضربه پنالتى شد را به هم تیمى اش 
داد و یک گل هم در دقیقه 63 به ثمر رســاند که آفساید اعلام شد. 

عزت اللهى در دقیقه 82 جاى خود را به دنیس ترنتیف داد.

هافبک تیم فوتبال پرســپولیس با انتقاد از حاشیه هایى که براى او 
ایجاد شده است، اعلام کرد که به این حواشى عادت کرده است.

محســن مســلمان گفت: مى گویند «م.م» را در یک ســفره خانه 
گرفته اند. هرکســى گفته من به ســفره خانه رفته ام و چنین کارى 
کرده ام، جرأت داشته باشــد و اســم بگوید. من عادت کرده ام که 
همیشــه قبل از فصل و قبل از بازى ها این مسائل را درباره ام مطرح 

کنند.
هافبک تیم فوتبال پرسپولیس خاطرنشان کرد: در سایت ها هم نوشته 
بودند که در یک میهمانى «م.م»، «ك.د»، «پ.ص» و... را گرفته اند. 
گفته اند که «م.م» من هســتم، اما آمدم که بگویم کسانى که این 
موضوع را مطرح کرده اند، وجود داشته باشند و اسم بگویند. هر کسى 
یا هر سایت و خبرگزارى که آمده و این حرف را زده، بگوید منظورش 
چه کسى بوده است. چون اینجا فقط بحث من نیست و موضوع به تیم 
پرسپولیس برمى گردد. مى گویند محسن مسلمان در اینستاگرام فلان 
کار را مى کند، اما هرکارى هم مى کنم به خودم ربط دارد. نتیجه اش 
را هم در زمین مى بینم و اگر هم چیزى باشد باید به هواداران بگویم.

پس از آنکه در مراسمى از البسه کاروان ورزش ایران در سى و یکمین 
دوره بازى هاى المپیک رونمایى شد، لباس زنان و مردان ورزشکار که 
قرار است در مراسم رژه بر تن آنها باشد با انتقادات زیادى همراه شد.

این لباس ها که کت و شلوار براى مردان و مانتو براى زنان در نظر 
گرفته شده بود هم طراحى نامناســبى داشت و هم در رنگ بندى و 
«ست» کردن مشکلات زیادى داشــت. به همین خاطر به فاصله 
کوتاهى از برگزارى این مراسم انتقادات پرشمارى از مسئولان کمیته 

ملى المپیک مطرح شد.
پس از هجوم انتقادات، کمیته ملى المپیک در بیانیه اى اعلام کرد به 
 زودى در این تصمیم تجدید نظر خواهد کرد و لباس هاى جدیدى را 
براى کاروان ایران در نظر خواهد گرفت که در نهایت یک طراح جدید 

با مسئولان کمیته به توافق رسید.
درحالى که زمان زیادى تا اعزام کاروان ورزش ایران به برزیل باقى 
نمانده است اما این طراح قول داده لباس زنان و مردان ایران براى 
رژه را آماده کند. طرح جدید بسیار بهتر از لباسى است که رونمایى 

شده بود.

تکرار تاریخ
عبدا... ویسى براى دومین ســال متوالى فصل را با 
باخت آن هم در ورزشــگاه فولاد شــهر شروع کرد. 
گواردیولا که پارسال ســرمربى استقلال خوزستان 
بود در اولین دیدارش به مصاف ســپاهان رفت و در 
فولادشــهر با یک گل از تیم حسین فرکى شکست 
خورد. عبدا... سه شنبه شب هم در اولین بازى رسمى 
اش به عنوان سرمربى سپاهان، میزبان پدیده بود که 
دوباره در فولاد شهر با یک گل به حریفش باخت تا 

تاریخ براى او تکرار شود.

شوك بزرگ به سپاهان 
سازمان لیگ براى دنیل نوروزى بازیکن دو رگه تیم 
سپاهان کارت بازى صادر نکرده است و هر چند دلیل 
این موضوع رسماً اعلام نشده اما طبق آخرین اخبار 
این بازیکن دو رگه مشکل کارت پایان خدمت سربازى 
دارد. یکى از شروط ثبت قرارداد بازیکن بزرگسال با 
باشگاه داشتن کارت معافى یا پایان خدمت سربازى 
است که دنیل نوروزى هیچکدام از این دو را ندارد و 
هیچکسى هم نمى داند چگونه مى توان مشکل او را 

براى همراهى سپاهان برطرف کرد.
عبدا... ویسى عملاً قادر نیست از این بازیکن در تیمش 
استفاده کند و مدیران باشگاه در روزهاى اخیر به دنبال 
راهکارى براى حل مشکل بازیکن موردنظر سرمربى 
تیمشان بوده اند. اما تلاش هایشان تا به امروز نتیجه 

اى در پى نداشته است.

ویسى جدى گرفت
مصاحبه هادى عقیلى بعد از مدت ها ســکوت باعث 
شد تا عبدا... ویســى به او واکنش نشان دهد. عقیلى 
گفته بود حاضر است قراردادى سفید امضا کند ولى در 
سپاهان بازى کند. همین حرف ها باعث شد تا ویسى 
بعد از بازى تیمش مقابل پدیده از عقیلى استقبال کند! 
صحبت هاى سرمربى سپاهان را مى خوانید: «اگر او 
این موضوع را قبول دارد همین فردا بیاید و با سپاهان 
قرارداد ببندد. على احمدى هم اوایل مى گفت براى 
ســپاهان رایگان بازى مى کند، اما وقتى مبلغ را به او 
گفتیم، با این مبلغ موافقت نکرد. براى ما مهم نیست، 
بازیکنانى که به ســپاهان آمدند با قراردادهاى یک 
میلیارد و 600 میلیون تومانى بوده که ما هم اکنون این 

وضعیت مالى را نداریم.»

چرا مرادمند شادى نکرد
بازیکــن اصفهانى تیم فوتبال پدیده مشــهد گفت: 
تمایلى براى جدایى از ســپاهان نداشتم اما شرایطى 
را پیش روى من گذاشــتند که چاره اى به جز رفتن 

نداشتم.
محمد حسین مرادمند پس از دیدار تیمش با سپاهان 
در جمع خبرنگاران اظهار داشت: از این برد هم ناراحتم 
و هم خوشحال؛ زیرا باشگاه سپاهان زحمت زیادى 
براى من کشید، البته نمى توان با این باخت در مورد 

سپاهان نتیجه گیرى کرد و این تیم به زمان نیاز دارد.
بازیکن اصفهانى تیم فوتبال پدیده مشهد اضافه کرد: 
پس از گلزنى به سپاهان خوشحالى نکردم زیرا هرچه 
در فوتبال دارم، از ســپاهان و یک مربى به نام رضا 

مهاجرى است.
این بازیکن در مورد جدایى اش از تیم ســپاهان نیز 
گفت: دلم با سپاهان بود اما باشگاه شرایطى گذاشت 
که بروم، وقتى من را نمى خواستند، نمى توانستم بمانم، 

با این حال امیدوارم روزى به تیم شهرم برگردم.

گردان: 
از سپاهان گله ندارم

دروازه بان تیم فوتبال پدیده گفت: کاسیاس هم از رئال 
مادرید جدا شد و این دلیل نمى شود که او دروازه بان 

بدى باشد.
شهاب گردان بعد از پیروزى یک بر صفر تیمش مقابل 
ســپاهان در پاســخ به اینکه آیا از جدایى از سپاهان 
ناراحت شده است گفت: 100 درصد ناراحت شدم ولى 
خوشحالم به تیمى رفتم که توانستم این ناراحتى را 

زود فراموش کنم.
گردان در مورد مهار پنالتى مهرداد محمدى افزود: من 
معمولاً کم پنالتى  مهار مى کنم و رفت تا یکى دو سال 
دیگر. دروازه بان ها همیشه دوست دارند پنالتى بگیرند 

و مقابل سپاهان هم قسمت این بود. 
دروازه بان فصل گذشته سپاهان در پاسخ به اینکه آیا 
بابت جدایى از تیم اصفهانى گلایه اى دارد بیان داشت: 

نه. این اتفاق ممکن است براى هر بازیکنى بیا فتد.

روى خط نصف جهان
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آبى و نارنجــى. اســتفاده از این دو رنــگ در لباس 
مخصوص کاروان ایران بــراى رژه المپیک، فضاى 
شبکه هاى اجتماعى را تحت تأثیر قرار داد. طراحى این 
لباس آنقدر فاجعه بار و باورنکردنى بود که حتى مدیران 
ارشد ورزشى کشور ناچار به پاسخگویى شدند و وعده 
تعویض آن با طرح هایى دیگر را به رسانه ها دادند. تصور 
مى شد این افتضاح همینجا دفن خواهد شد اما فقط چند 
روز بعد، اولین بازى استقلال در لیگ برتر شانزدهم با 
اتفاقى به مراتب عجیب تر بــراى لباس هاى این تیم 
همراه شد. استقلالى ها در شروع فصل با برند لى نینگ 
براى طراحى لباس به توافق رسیدند. براى این لباس ها 
حتى یک مراسم معارفه هم برگزار شد اما هیچ بازیکنى 
در آن حضور نداشــت تا مشخص شود لباس لى نینگ 
اساســاً براى همه بازیکنان کوتاه است. در فاصله اى 
کوتاه با برگزارى مسابقه، تیم تدارکات استقلال ناچار 
شد با دوختن پارچه سفید به لباس ها، آنها را کمى بلندتر 
کند. شاهکارى که براى مخاطبان تلویزیونى مسابقه 

حیرت انگیز به نظر مى رسید.
اســتقلالى ها زمانى متوجه این ماجرا شدند که زمان 
زیادى تا شروع اولین مســابقه خود در لیگ نداشتند. 
تقریباً چهار ساعت قبل از شــروع بازى با نفت تهران 
بود که استقلالى ها لباس امید ابراهیمى را به او دادند 
تا بپوشد. همانجا متوجه شــدند که لباس ها کوچک 
اســت و با این پیراهن ها نمى توانند وارد زمین شوند. 
ســریعاً یک خیاط پیــدا کردند و بــه او گفتند که زیر 
لباس ها یک نوار پارچه ســفید شبیه به ملحفه  بدوزد. 
همین اتفاق رخ داد تا استقلالى ها توانستند وارد زمین 

شوند.
اســتقلال، اولین تیمى اســت که لباســش در لیگ 
شانزدهم تبدیل به سوژه رسانه ها مى شود اما تردیدى 
وجود ندارد که این اتفاق براى باشــگاه هاى دیگر نیز 
رخ خواهد داد. باشــگاه هایى با لباس هاى بدقواره اى 
که یا بلند هســتند، یا آب مى روند و یا به سرعت پاره 
مى شوند. لباس هایى زشت با خلاقیت کم و پارچه هاى 

اضافه.
اما شرکت لى نینگ بخاطر نوار سفیدى که زیر لباس 
استقلالى ها دوخته شده، ناراحت هم هست! مسئول 
این شــرکت در ایران، مى گوید: «باشگاه بدون اجازه 

دســت برده. ما خودمان ما در لباس ها 

مى توانستیم برویم لباس بخریم. براى داورى ها چون 
لباس ها نرســید، از منیریه لباس خریدیــم. ما براى 
استقلال هم آدیداس مى خریدیم. اینها نباید لباس ما را 
دست کارى مى کردند. 10 سانتیمتر به لباس ها دست 
بردند.  نهایت در سایز ایرانى، یک سایز 2 تا 5 سانتیمتر 
با سایز چینى متفاوت است. اما استقلالى ها رفتند 10 
سانتیمتر به لباس اضافه کردند. یک پارچه سفید مثل 
ملحفه را ته طرح لباس با کیفیت ما اضافه کرده اند. این 
اصلاً خلاف قرارداد ماست و بدون اجازه ما این کار را 

کردند.»
او ادامه مى دهد: «ما از اســتقلال شکایت مى کنیم. 
مى گویند لباس ها خیلى قشــنگ شــده. مى گویند 
هیچ ایرادى نــدارد و داده اند به یــک تولیدى اضافه 

کردند. اصلاً به ما زنگ مى زدند، مى بردیم منیریه از 
همین لباس اضافه مى کردند. شکل لباس ها را عوض 
کردند. به یکى 20 سانتیمتر اضافه کردند ، به یکى 10 

سانتیمتر!»
اما اســتقلالى ها هم توضیحات خودشــان را دارند. 
محســن خدایى مدیر اجرایى اســتقلال مــى گوید: 
«شــرکت لى نینگ نباید گلایه اى داشته باشد. لباس 
ها را دیر ترخیص کردند و ما چک نکردیم. لباس هاى 
اصلى بعد از هفته چهــارم مى آید. لباس هاى چینى را 
باید بزرگ تر مى آوردند. ما دادیم چاپ زدیم ولى دیدیم 
کوچک است، مجبور شــدیم بگوییم پایین لباس ها 

ما چاره اى نداشتیم، باید سریع تر را اضافــه کنند. 
مى گرفتیم.»تصمیــم 

یکســال قبل، ذوب در اولین مسابقه اش در 
لیگ برتر در مقابل ملوان شکست خورد. 

ذوب آهن در هفته دوم لیگِ فصل گذشــته 
نیز در دربى اصفهان به سپاهان باخت تا دو 
هفته ابتدایى لیگ را بدون حتى یک امتیاز به 
پایان برساند. اوضاع تیم یحیى در شروع لیگ 

چهاردهم نیز کابوس وار به نظر مى رسید. 
آنهــا در هفته 
اول 2-1 بــه 
صبا باختند، در 
مســابقه هفته 
دوم به تساوى 
بــدون گل با 
کتورسازى  ترا
در  رســیدند، 
هفتــه ســوم 
تــک گل  بــا 
مهدى طارمى 
پرسپولیس  به 
باختند و در چهار هفته بعدى نیز تنها 3 امتیاز 
از سه تساوى با راه آهن، استقلال خوزستان 

و سپاهان و یک شکست برابر سایپا گرفتند.
سومین شروع ناامیدکننده متوالى ذوب آهن 
در لیگ برتر، شاید نتیجه بدنسازىِ سنگین 

این باشگاه در تابستان باشد. 
آن ها هر سال در هفته هاى ابتدایى نتایج بدى 
کســب مى کنند اما در نیم فصل دوم تبدیل 
به یکــى از بهترین تیم هــاى فوتبال ایران 
مى شــوند و در نهایت در آخرین بازى فصل 

به قهرمانى جام حذفى مى رسند. 
ذوب با یحیــى نتایج درخشــانى گرفته اما 
امتیازهاى از دســت رفتــه هفته هاى اول، 
در این دو فصــل بین این تیــم و قهرمانى 
لیگ برتر فاصلــه ایجاد کرده انــد. آیا این 
فاصله در لیگ شــانزدهم هم شکل خواهد 

گرفت؟ 

گلزنى عزت اللهى 
براى روستوف

مسلمان: 
«م.م» من نیستم

لباس رژه ایران 
تغییر کرد

استپانیان: اجازه دخالت 
به خودم نمى دهم

خانه تکانى مایلى کهن
 در بندر

تکمیل نقش جهان، مرحله نهایى خود را طى مى کند

یحیى و عادتِ بد 
شروع کردن

ملحفه دوزى 
پایین لباس استقلال!

 حالا نوبت لباس آبى پوشان شد

آخرین جلسه ه
ورزشــگاه نقش

مدیرعامل شرک
اماکن ورزش
ش برگزار
اســت

جلسهج

ما چاره اىـه کنند. 
مىگرفمیــم

مى گ ـرکت در ایران،
دسـر لباس ها 
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 برترین بى نیازى ترك آرزوهاست و چه بسا عقل که اسیر 
فرمانروایى هوس است؛ حفظ و به کارگیرى تجربه رمز 
پیروزى است و دوســتى نوعى خویشــاوندى به دست آمده 
است، و به آنکس که به ستوه آمده و توان تحمل ندارد اعتماد 

مولا على (ع)نکن. 

شهردارى چرمهین براساس مصوبه شــماره 94/4/459 مورخ 94/07/05 
شوراى محترم اسلامى شهر و به موجب ماده 13 آیین نامه مالى شهردارى در 
نظر دارد تعداد 8 پلاك خود را واقع در چرمهین- شهرك ولایت به اشخاص 
حقیقى یا حقوقى واجد شرایط و فعال از طریق مزایده با قیمت پایه کارشناسى 
به شرح جدول زیر به فروش برساند. لذا متقاضیان مى توانند از تاریخ انتشار 
آگهى تا روز چهارشنبه مورخ 95/05/20 به واحد امور قراردادهاى شهردارى 
مراجعه و اسناد شرکت در مزایده را دریافت و تا پایان وقت ادارى روز پنج شنبه 
مورخ 95/05/21 به دبیرخانه محرمانه (حراست) شهردارى ارائه نمایند. لازم 
به ذکر اســت هزینه درج آگهى به عهده برنده در مزایده خواهد بود. شرکت 
کنندگان جهت کسب اطلاعات بیشتر به سایت شهردارى چرمهین به آدرس: 

www.chermahin.ir مراجعه فرمایند. 

((آگهى مزایده نوبت دوم)) چاپ اول

مجید مطلبى فشارکى –  سرپرست شهردارى چرمهین  

بهاى پایه هر مترمربعمتراژ پلاك شماره پلاكردیف 
 به ریال 

قیمت کل پایه پلاك 
به ریال 

175170/902/000/000341/800/000
276232/21/800/000417/960/000
377293/551/700/000499/035/000
478214/91/600/000343/840/000
579319/21/400/000446/880/000
683224/951/350/000303/682/500
786304/941/150/000350/681/000
887321/81/050/000337/890/000

94/ 7/

«روز پنج شنبه (امروز) 11 شــهید گلگون کفن دوران دفاع مقدس در 
اصفهان تشییع مى شوند.» 

رئیس شوراى هماهنگى تبلیغات اسلامى استان اصفهان در نشستى 
که به مناسبت 12 مرداد سالروز تأسیس شــوراى هماهنگى تبلیغات 
اســلامى با خبرنگاران داشــت این مطلب را اعلام کرد و گفت: روز 
پنج شــنبه (امروز) از ســاعت 6 بعد از ظهر پیکر 11 شهید که 4 شهید 
شناسایى و 7 شهید گمنام هستند از میدان فیض به سوى گلستان شهداى 
اصفهان طى مراسم ویژه اى با ســخنرانى حجت الاسلام والمسلمین 
نیلى پور تشییع خواهد شد که از مردم همیشه در صحنه مى خواهیم در این 

مراسم شرکت کرده و به شهدا اداى دین کنند. 
جعفر عســگرى افزود: شــوراى هماهنگى تبلیغات اسلامى بدون در 
نظر گرفتن ارزش ها، هویت نداشته و در این راســتا، در این نشست از 
خانواده هاى شهدایى که روز پنج شنبه (امروز) تشییع مى شوند دعوت 

شد تا در فرصتى کوتاه، نسبت به بیان خاطرات شهید خود اقدام کنند. 
وى در ادامه با بیان اینکه شــوراى هماهنگى تبلیغات اسلامى استان 
اصفهان همواره براى پیشــبرد امور خود بر پایه مشورت عمل کرده و 
موفقیت هاى خوب و رشد داشته است گفت: شوراى هماهنگى تبلیغات 
اسلامى 12 مرداد ســال 59 به فرمان رهبر کبیر انقلاب تأسیس شد و 
اهدافى چون: به وجود آوردن بستر مناسب براى ایام ا...، زنده نگه داشتن 
مناسبت هاى انقلاب، اشاعه فرهنگ دینى و انقلابى، تقویت و تحکیم 
ارزش هاى انقلاب، برگزارى مراسم عمومى در داخل و خارج کشور و... 

را مدنظر داشته است. 
وى شوراى هماهنگى تبلیغات اسلامى را از پرسابقه ترین نهادهاى انقلاب 
دانست و گفت: این شورا براساس نیاز ایجاد شد و فعالیت هاى اثربخشى 
داشته و در ترویج فرهنگ اســلامى مؤثر بوده که آیندگان در مورد آن 

قضاوت خواهند کرد. 
عسگرى مى گوید: باتوجه به اینکه شوراى هماهنگى تبلیغات اسلامى 
خدمتگزار مردم بوده، سه دهه است که این شورا در استان اصفهان و کشور 
مورد لطف و اعتماد ولایت و مردم بوده، که اینها در زمره ویژگى هاى این 

شورا به حساب مى آید. 

رئیس شوراى هماهنگى تبلیغات اسلامى استان اصفهان گفت: شوراى 
هماهنگى تبلیغات اســلامى با برگزارى مراسم هایى در مناسبت هاى 
گوناگون، تریبون مواضع ایران اسلامى در سطح ملى و بین المللى، حلقه 
وصل مردم و مســئولان به خصوص در ایام ا... دهه فجر و... است که 
همواره نشاط انقلابى و اجتماعى را در جامعه به ارمغان داشته است که 

حفظ این روحیه که ثمره خون شهداست استمرار انقلاب را در پى دارد. 
عسگرى با بیان اینکه شهدا از سرمایه  و هستى خود براى ایجاد عدالت در 
جامعه گذشتند بر پاسخگویى مسئولان به مردم در مورد مسائل مختلف از 
جمله حقوق هاى  نامتعارف، که مطالبه این روزهاى مردم است تأکید کرد. 
رئیس شوراى هماهنگى تبلیغات اسلامى استان اصفهان حضور اخیر 
مردم را در راهپیمایى روز حجاب و عفــاف در اصفهان وصف ناپذیر و 
معنادار خواند و گفت: راه شهدا را نباید گم کنیم و باید حق مردم ادا شود و از 
مسئولان انتظار مى رود به این امر توجه خاص داشته باشند و انتظار ارتباط 
جناحى از شوراى هماهنگى تبلیغات اسلامى وجود نداشته باشد چرا که 
فلسفه تشکیل این شورا، حرکت فراجناحى است و اگر مسئولان خدمت به 
نظام را مدنظر دارند باید مسائل جناحى را کنار گذاشته و پشتوانه هاى لازم 
براى خدمت به مردم را در شوراى هماهنگى تبلیغات اسلامى فراهم آورند. 
وى گفت: شهدا به ما آموختند که اگر از روى صداقت، براى خدا و باتوکل 

به خدا کار کنى موفق خواهى بود. 
عسگرى از رسانه ها خواست با مرورى بر فعالیت هاى شوراى هماهنگى 
تبلیغات اسلامى استان از سال 74 تاکنون، براى حفظ استقلال این شورا، 
یاریگر باشند. رئیس شوراى هماهنگى تبلیغات اسلامى استان اصفهان در 
سالروز تأسیس این شورا از همه مجموعه ها، تشکل ها، ادارات، رسانه ها و... 

که این شورا را در دستیابى به اهدافش، یارى کردند تشکر کرد. 
عسگرى البته از اینکه برخى فعالیت ها در حوزه مربوط به خود تعریف 
نمى شود گله مند بوده و مى گوید: معمولاً برگزارى دهه کرامت را چندین 
سال، شوراى هماهنگى تبلیغات اسلامى عهده دار بود که امروز محوریت 
آن به اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامى سپرده شده که نباید به مناسبت ها 
ورود پیدا کند و معلوم نیست چرا بعد از 37 سال، از ظرفیت ها به خوبى 

استفاده نمى شود. 
رئیس شوراى هماهنگى تبلیغات اسلامى استان اصفهان که خود برادر 

شهید است به این نکته هم اشاره کرد که خانواده شهدا، یک مبلغّ و ظرفیت 
تأثیرگذار و فرصت طلایى به شمار مى روند که باید از آنها استفاده مطلوب 

صورت پذیرد. 
■■■

در ادامه حجت الاسلام والمسلمین عبدالوهاب حق پرست برادر شهید 
معین حق پرست که روز پنج شنبه (امروز) پیکر پاکش تشییع مى شود 
گفت: برادر شهیدم در سال 62 مفقودالاثر بود که چند روز پیش خبر رسید 

در شرق بصره پیکر پاك وى پیدا شده است. 
وى ادامه داد: او 13 سال داشت که با روحیه انقلابى در تظاهرات شرکت 
مى کرد و حتى سعى کرد سن خود را افزایش دهد تا بتواند به جبهه برود که 
بالاخره پاى وى قطع و دیگر از او خبرى نشد تا اینکه چند روز پیش خبر 

رسید که پیکر پاکش شناسایى شده است. 
وى شهدا را موجب افتخار، امنیت و پیشرفت کشور دانست و گفت: حفظ 
نظام بر پایه رهبرى، امت و مکتب انسان ساز اسلام، استوار بوده و تبعیت 
از رهبرى، حضور مردم در هشت سال دفاع مقدس و برنامه هاى اسلام 

اعتقاد به دین مبین، از عوامل پیروزى حق بر باطل بود. 
حجت الاسلام والمسلمین حق پرست از فعالیت صداوسیما در برخى از 
سریال ها هم انتقاد کرد و بدحجابى در جامعه را ضربه به دین برشمرد و 
گفت: پخش برخى فیلم ها در صدا و ســیما، مى تواند ضربه عمیقى به 

فرهنگ جامعه بزند که باید در رفع این مشکل کوشید. 
■■■

همچنیــن دو تن از برادران شــهید محمدتقى ملــک احمدى هم به 

مفقودالاثر شدن آن شهید در عملیات محرم اشاره کردند. 
محمدعلى ملک احمدى یکى از برادران شهید محمدتقى ملک احمدى، 
شهداى گمنام را فلسفه انتظار دانسته و گفت: مادران شهدا به خوبى فلسفه 

انتظار را درك کرده و مى کنند. 
■■■

یادآور مى شود در آستانه ســالروز 26 مرداد روز ورود اسرا به کشور نیز 
محسن فتحى که در دوران دفاع مقدس 9 ماه در اسارت بود به خبرنگاران 
گفت: سخت ترین شرایط زندگى، دوران اسارت بوده  اما ما به این دوران 

افتخار کرده و خود را بدهکار مردم و اسلام مى دانیم. 
وى با بیان اینکه خداوند، شــهدا، جانبازان و رزمندگان را دوست دارد 
گفت: شهدا، جانبازان و ایثارگران، ثروتمندترین افراد جامعه بوده و نیاز 

به ترحم ندارند. 
فتحى افزود: امروز اگر رزمنده اى خاطرات خود را از اسارت، جانبازى و... 
براى مردم بازگو نکند ایثارش ناقص است و آنچه صدا و سیما و... امروز 
نشان مى دهند بخش بسیار کوچکى از خاطرات آزادگان در زمان اسارت 

آنهاست. 
وى رزمندگانى که در دوران اســارت به شهادت رسیدند را  

مظلوم ترین شــهدا خواند و گفت: آزادگان ناگفته هاى 
زیادى از زمان اسارت دارند که رسانه ها مى توانند از 
این فرصت براى فرهنگسازى و اطلاع رسانى بیشتر 

استفاده کنند. 
مصطفى صادقى پور آزاده دیگر هفت ســال در 
اسارت بود  نیز گفت: اســتان اصفهان بیش از 
3500 آزاده داشــته که از این تعداد 1400 نفر در 
شهر اصفهان  ساکن هستند و نجف آباد نیز با 400 
آزاده، بیشــترین تعداد آزادگان را در سطح استان 

داشته که معادل 11 درصد آزادگان است. 
وى که در عملیات خیبر به اسارت درآمده بود با اشاره به 

برنامه هاى سالروز ورود آزادگان به کشور در استان اصفهان 
گفت: برنامه هاى ویژه سالروز ورود آزادگان به کشور در استان 

اصفهان از 22 مرداد با شرکت نمایندگان آزادگان در شهرستان ها 

و سخنرانى قبل از خطبه هاى نماز جمعه آغاز شده و در ادامه با دیدار با 
مسئولان، برگزارى نمایشگاه عکس و پوستر و معرفى آزادگان، جشن 

و... تا 28 مرداد ماه سال جارى ادامه خواهد داشت. 
این آزاده این را هم گفت که براى اولین بار در استان، کاروانى از آزادگان 
براى تجدید میثاق با رهبر کبیر انقلاب اسلامى، راهى مرقد مطهر امام 

راحل  (ره)  خواهند شد. 
شایان ذکر است در بیست و ششمین ســالگرد ورود آزادگان به میهن 
اسلامى، بزرگ ترین نمایشگاه عکس ورود آزادگان به کشور در استان 
اصفهان در قالب 60 عکس و 60 تابلو از آزادگان استان از 23 تا 28 مرداد 
ماه سال جارى صبح و عصر در کتابخانه مرکزى شهردارى اصفهان از 
سوى عکاسان دفاع مقدس برپا خواهد شد و هر روز تعدادى از آزادگان 
با لباس هاى زمان اسارت، پاسخگوى سئوالات بازدیدکنندگان هستند. 

1111 شهید دوران دفاع مقدس امروز در اصفهان تشییع مى شوند شهید دوران دفاع مقدس امروز در اصفهان تشییع مى شوند
رئیس شوراى هماهنگى تبلیغات اسلامى استان خبر داد:

ساسان اکبرزاده

شهردارى درچه در نظر دارد نسبت به اجاره 2 
دستگاه خودروى ســوارى کولردار (پژو 405 یا 

همتراز) مدل 1390 به بالا با راننده اقدام نماید. 
لذا متقاضیان مى توانند جهــت دریافت برگه 
استعلام تا  مورخ 95/5/17 به امور مالى شهردارى 

درچه مراجعه نمایند. 

آگهى استعلام عمومى

على اکبر محمودى- شهردار درچه 

شهردارى درچه
تأسیس 1345
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